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ATLETSKI DVOBOJ BOLGARIJA : JUGOSLAVIJA

NOVI REKORDERJI: 
BARIŠIČ, EARKAŠEVA IN VAZIC

Enodnevna zamuda zaradi hudega naliva - Dež ni preprečil odličnih rezul
tatov - Barišič (krogla) 18.46, Farkaševa (400 metrov) 55.3, Važič (1500 
metrov) 3:41.0 - Gledalci pod dežniki - Lubejeva presenetila na 100 me
trov - Izven konkurence: Bostičeva v meiu krogle nov mladinski državni

rekord

LJUBLJANA, Z. avg. Največji atletski dogodek v Ljub
ljani je prav gotovo dvoboj Jugoslavija : Bolgarija. Tek
movanje bi moralo biti danes končano, vendar se je za
radi hudega sobotnega naliva začelo šele v nedeljo popol
dne, zadnje borbe pa bodo danes, v ponedeljek z nasto
pom mnogih znanih odličnih atletov obeh držav. Ta 
atletski dogodek je zaslužil vso pozornost vseh ljubiteljev 
športa in zato nič čudnega, če je zanj vladalo veliko za
nimanje. V soboto dopoldne je huda soparica že napo
vedovala spremembo vremena in česar so se organizatorji 
najbolj bali, se je zgodilo: izredno hud naliv je v nekaj 
minutah povsem onemogočil tekmovanje, voda je pre
krila atletsko stezo in naprave so bile pod vodo. Nekaj 
časa so čakali z nastopom, končno pa sta se vodstvi obeh 
reprezentanc odločili za 24-urno preložitev. Ta odločitev 
je bila pametna in tudi koristna za mnoge atlete tudi iz 
Bolgarije, ki so prišli v Ljubljano z očitnim namenom 
zboljšati svoje rekorde oziroma izpolniti olimpijske nor
me. Škoda je bila med drugim tudi v tem, da so mnogi 
ljubitelji atletike prišli na Centralni stadion zaman, da
našnja nedelja pa je spet zaradi slabega vremena pri
vabila le okrog 1000 gledalcev, ki pa so v celoti prišli 
na svoj račun.

V prvi disciplini prvega dneva, 
v teku na 1X0 metrov z ovirami 
so Bolgari slavili dvojno zmago. 
Jugoslovana sta krepko zaostala.
V teku na 80 metrov z ovirami 
za ženske je uspe. šele tretji start, 
v katerem je Stamejčičeva v času 
izenačenega jugoslovanskega rekor
da 10.8 premagala izvrstno gostjo 
Kerkovo, ki je letos že tekla 10.7.
V tej disciplini je tudi druga Ju
goslovanka Lubejeva tekla izredno 
dobro in izenačila svoj letošnji 
najboljši rezultat.

V metu krogle za ženske so po 
pričakovanju zmagale gostje. Izven 
konkurence je v tej disciplini na
stopila še Bostičeva (Partizan), ki 
je dosegla nov jugoslovanski mla
dinski rekord.

Prijetno presenečenje sta pripra
vila gledalcem, ki so kljub dežju 
bodrili tekmovalce, Fnrkaševa v 
teku na 400 metrov in Barišič v 
metu krogle z novima državnima 
rekordoma.

Rezultati — moški — 110 m ovi
re: 1. Boženov 14.7, 2. Nikolov
(oba B> 15.0, 3. Brodnik 15.3, 4. 
Botič (oba J) 15.7; 100 m: 1. Bač- 
varov 10.5. 2. Hipokliev (oba B> 
10.6, 3. Karosi 10.6, 4. Pavlovič 
(oba J) 10.7; ženske — 80 m ovi
re: 1. Stamejčič (J) 10.8. 2. Ker-
Nadaljevanje na' Z. strani

Ljubljana je imela zares edinstveno priložnost videti odlične bolgarske atlete, 
med njimi — na fotografiji — Mihajlovo, letos drugo na svetu v metu diska.

KOLESARSKA DISKA »PO JUGOSLAVIJI«

IN JUGOSLAVIJA
Zmagavolec Vil. etape Weisslsder (M£R) ler Vlil. 
pa Durnin (flanglija) — Med moštvi je daleč naj
boljša Jugoslavija — Zaradi slabega vremena veš 
nesreč med spremljevalci — V slovenski ekipi 

najboijši Koner

Florjan Valenčič: rumena majica na dirki

ZVEZNA KOŠARKARSKA LIGA

Kdo bo drugi?
Kljub porazu Slovan zadovoljil v Splitu - Ogor
čena borba med Crveno zvezdo in Zadrom - 

Huda gneča tik pod vrhom lestvice

Tetemavanje v avezni fcošar- 
karskii ligi gre proti koncu. 
Medtem ko poznamo zmago
valca letošnjega prvenstva — 
to je moštvo Beograda — je 
prav v finišu nastala ogorče
na borba za mesto pod vr
hom. V to borbo posegajo 
kar 4 moštva: Olimpija, Za
dar, železničar in tudi Crve- 
na zvezda. V času našega po
ročanja ne poznamo rezultata 
med Olimpijo in Partizanom, 
ker je tekma na sporedu šele 
v poznih večernih urah na 
igrišču ob muzeju NOB. Ne 
poznamo tudi rezultata med 
Beogradom in Železničarjem, 
medtem ko tekma Lokomo
tiva : Badnički ni toliko po

membna, razen morda za Bad- 
nioki, ki se skupaj s Splitom 
bori za obstanek v ligi.
SPLIT : SLOVAN 88:71 (41:41)

SPLIT, 2. avg. Okrog 1000 
gledalcev je prihitelo kljub 
hudi vročini bodrit domače 
košarkarje, ki so imeli za na
sprotnika moštvo'-Slovana Sz 
Ljubljane.

Split: Antonimi, Tomič 2, 
Tvrdič 14, L. Tvrdid 7, Skansi 
31, Prug 26, Ninčevič 5;

Slovan: šanič 11, Peterka, 
Židanik 7, Samaluk 19, Stra
žar 19, Zevnik 6, Alič 2, Lo
gar, Sok 7.
Nadaljevanje ua 4. strani

TRAVNIK, 2. avg. Včeraj 
so imeli udeleženci dirke 
»Po Jugoslaviji dan počitka« 
Več kot 900 km dolga pot 
jih je močno utrudila in za
to jim je prosti dan prišel 
kot nalašč. Danes pa se je 
pisana karavana spet odpra
vila ha pot. Zjutraj so se 
zbrali dirkači na startu v Sa
rajevu in imeli pred seboj 
84 km dolgo pot do Zenice. 
Večina tekmovalcev je vozila 
ves čas v strnjeni skupini, 
približno 20 km pred ciljem 
pa se je oddvojila manjša 
skupina, v kateri so bili Weis- 
sleder iz NDR, čehoslovaka

MEDNARODNE
VESTI

Hannover ;...; teiit-
sač Nikola Pilič se ni uspel uvr
stiti v polfinale mednarodnega 
turnirja. Premagal ga je zahodno- 
nemški tenisač Kuhnke v dveh se
tih (4:6, 1:6).-V polfinalu so torej 
Mulligan (Avstralija). Drysda!e 
(Južnoafr. Unija-), Bungert in 
Kuhnke (oba ZRN).

Ciudad Mexiko — Po prvem 
dnevu polfinalnega dvoboja ame
riške cone za Davisov pokal je 
rezultat med Avstralijo in Mehi
ko 1:1. Emerson je premagal Pa- 
lafaxa 8:6, 6:3, 6:3, Osima pa Stol- 
leja 6:2, 7:5, 6:4.

Lastni — v finalnem srečanju 
evropske cone za Davisov pokal 
je po prvem dnevu stanje dvobo
ja švedska : Francija 1:1. Dar- 
mon (Fi je premagal Schmidta 
7:9, 6:8, 6:4, 6:4, 6:1, Lundquisr 
pa 'Francoza Barthesa 6:8, 6:1, 
6:3, 7:5. Dvoboju prisostvuje 6000 
gledalcev.

Konečny in Plohl, Nizozemec 
Schepers, Lux iz NDR, Roner 
(Slovenija), Deway (Madž.) in 
še nekateri. Ta skupina je 
podvojila hitrost im nihče ni 
mogel predvideti končnega 
zmagovalca. Ti tekmovalci so 
obračunali med seboj šele 
na cilju, kjer je bil ie naj
hitrejši Weissleder pred Ce- 
hoslovakom Konečnym in Pi- 
chlom Vprašanje zase je bilo, 
kaj bo storil Valenčič, nosi
lec rumene majice in ostali 
Jugoslovani? V pravem tre
nutku so se oddvojili od 
ostalih tekmovalcev in privo
zili na cilj z zaostankom 1 
minuto in 15 sekund. To je

bilo dovolj, da je Valenčič še 
naprej obdržal rumeno ma
jico

REZULTATI VII. ETAPE: 
VVeissleder (NDR) 1;54:00 
(z bonifikacijo), Kamečny 
(ČSSR) 1;53:30 (z bonifikaci
jo), . Pichl (CSSR) 1;54:00, 
Shepers (Niz.) 1;54:00, 5..
Lux (NDR), 6. Deway (Madž). 
7. Roner (Slov.) — vsi v času 
Ploha, 8. Adler (NDR), 9. 
Samnen . (Belg.), 10. Baunse 
(Danska), vsi trije v ča-su 
1;55:15.

Ob 11. uri so se zbrali dir 
kači v Zenici in odšli na pot 
Vili. eiape. Ta je vodila od 
Zenice do Travnika v dolži
ni 6C km. Vsi, ki so bili pre
pričani, da zaradi kratke 
razdalje ne bo prišlo do več
jih sprememb, sp se zelo 
zmotili. Zmagal je Anglež 
Durnin (Angl.) pred Nizozem
cem Sohepersom in članom

slovenske ekipe Roner jem. Ta 
'trojica je' skupno z Avstrij
cem Dammom takoj krenila 
v ofenzivo, se odmaknila od 
glavne skupine in privozila 
na cilj v hudi nevihti. Glav
nina je zaostala za 35 sekund, 
V tej glavni skupini je bil 
tudi Valenčič in ostali čiaini 
jugoslovanske reprezentance. 
Trugedijo_ je doživel najboljši 
Valenčičev tekmec ' Bolgar 
Uijčv, ki je tik pred Travni
kom padel na razmočeni po
ti in se precej težko 'poško
doval. Toda, trdovratni Bril- 
gar je takoj vstal in krenil 
naprej. Seveda, izgubil je 
Okrog-50 sekund, kar se mu 
bo lahko ob koncu hodu ma
ščevalo. Ko govorimo o pad
cih, moramo omeniti 'še 
druge nesreče, ki so masstale 
zaradi deževnega vremena, 
Tako se je zaletel član Ljud-

Nadaljevanje na 4. strani1
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Se pred pričetkom 
sezone...

Nogometna sezona se še 
ni začela. Prihodnjo nedeljo 
bodo navijači številnih klu
bov zveznih kg v Jugoslavi
ji spet prišli na svoj račun. 
Zdaj so bile na vrsti le pri
jateljske tekme, ki jih člo
vek hitro pozabi. V nedeljo 
pa se bo pričelo spet prven
stveno tekmovanje. Tisto za 
točke, ki ga ni mogoče po
zabiti, saj je vsak rezultat 
vpisan v lestvicah in odloča 
o končni uvrstitvi. Morda 
■celo v višje tekmovanje..,

Se pred začetkom pa je 
seveda povsod cela vrsta te

žav. Nekaj upravičenih, ne
kaj tudi ne. Ustavimo se le 
pri enem problemu.

Ljubljanski drugoligaš ima 
že dolga leta težave z od
borniki. Vsako sezono se po
javljajo podobni problemi. Od 
izvoljenih klubskih delavcev 
jih vedno dela le peščica, 
ki razumljivo ne zmore vse
ga.

Pri klubu so večkrat pri
znali napake in »nova in 
znova vabili v svoje vrste 
ljudi, ki so kazali zanima
nje za delo v športnih orga

nizacijah in ki naj bi po
magali premostiti težave.

Uspeh pa je vedno isti. 
Tudi letos že pred prven
stvom je le nekaj delovnih 
funkcionarjev, ki po svojih 
močeh pomagajo pri delu v 
klubu. i

Tudi) športni funkcionarji — 
ne le pri Olimpiji — bi se 
morali zavedati, da je delo 
v klubu, čeprav je prostovolj
no, dolžnost. Tisti, ki se te
ga ne zaveda bi mu komaj 
lahko rekli mož — beseda.

Takrat ko je bil izvoljen 
je imel dovolj priložnosti re
či — ne morem sprejeti!

V klubu bi računali na 
drugega in, delo bi se odvi
jalo po načrtih! Tako pa še 
pred pričetkom sezone spet...

Marjan Gogala
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MEDNARODNI ATLETSKI DVOBOJ JUGOSLAVIJA : B O LG A RIJ A

NOVI REKORDERJI: BARIŠIČ,
Nadaijevanje s 1. strani
kova (B) 10.9, 3. Lubej (J) 11.3, 
4. Vrbanova 12.1; krogla: 1. Čer- 
bova 14.97, 2 Hristova (obe B) 
1-1.25, „ 3 Kačič 13.26, 4. Šporer 
(o:e J) 12.85; 400 m: 1. FarkaŠe- 
va 55.3 (nov jug. rek.), 2. Nikolič 
(J) 57.8, 3. Ilijeva 59.5, 4. Lukova 
(o:s B) 60.1.

Kakor je bilo pričakovati, so 
bile naprave, ki so'bile sicer skrb
no pripravljene, nekoliko slabše, 
k r velja zlasti za skoke. Zato v 
skoku v višino ni uspel naklep 
Jordanova, da bi v Ljubljani do- 
se^el nov bolgarski rekord.

Važič je v teku na 1500 metrov 
ponovil svoj sarajevski nastop, saj 
je zopet pritekel v cilj skoraj 100 
m irov pred drugoplasiranim An- 
gei.ovom in dosegel odličen čas 
3:41.0, kar pomeni nov državni re
kord in letos 7.—8. mesto v Evro
pi v ter disciplini.

V tem dnevu presenečenj je v

teku na 100 metrov nepričakovano 
zmagala Bube jeva, ki je prema
gala doslej najhitrejšo Jugoslo
vanko Olgo Šinkovec-Limcerjevo

Verjetno je malokdo pričakoval 
da bosta v eni disciplini, kar oba 
naša tekmovalca presegla držav
no znanjko. No, to se je zgodilo 
pri moških v metu krogle, kjer 
sta Barišič in Jocovič dosegla 
izvrstna rezultata. Razen enega 
meta je Barišič vseh pet ostalih 
vrgel nad 18 metrov in dosegel 
že v prvem nov državni rekord 
18.46! Bivši rekorder Jocovič se 
mu je hotel oddolžiti, vendar je 
zaostal za 2 cm.

Rezultati: moški — krogla: 1. 
Barišič 18.46, 2. Jocovič (oba J) 
18.44, 3. Ivanov 15.05, 4. Damja
nov. (oba B) 12.52, 400 m: 1. Bos- 
nar (J) 48.3, 2. Valjčev (B) 48.6, 
3. Stanovnik (J) 48.6, 4. Gligorov 
(B) 51.5, 1500 m': 1. Važič (J)
3:41.0, 2. Angelov (B) 3:50.2, 3.

FKZaOVOR Z GSUJCM JU3UK0VIM, ŠEFOM 
HEKERJEM BOLGARSKE ATLETSKE 
REPREZENTANCE

Samo norme 
odločajo

Iz razgovora z Grujom Jurukovirn, nekdaj držav
nim reprezentantom v metu diska, sedaj še trener
jem boigarije reprezentance, smo med ostalim izve
deli, da imajo v Bolgariji kar 90 profesionalnih tre
nerjev. Dva od teh delata na Atletski zvezi Bolga
rije, vsi ostali pa vkluhih. Od klubskih trenerjev 
jih je 13 hkrati zveznih specialistov, ki vodijo pri
prave bolgarskih atletov za nastope na mednarodnih 
prireditvah.

V širšem spisku potnikov za Tokio je 16 kandi
datov, ki morajo doseči postavljene norme za na
stop na olimpijskih igrah najpozneje na Balkanskih 
igrah v Bukarešti. Doseči olimpijsko normo pomeni, 
da morajo zadostiti naslednjim pogojem: enkrat 
doseči 'določeno normo in najmanj dvakrat rezultat 
biizu^ norme, od katerih mora biti eden obvezno 
dosežen na Balkanskih igTah. Le 4 tekmovalci so 
doslej normo dosegli in so kljub pogojem, ki veljam 
jo za Balkanske igre, zanesljivo določeni za poto
vanje na Japonsko. Med njimi je Jordanov, skaka
lec v višino, z najboljšim letošnjim rezultatom 213. 
Pričakujejo, da bo do odhoda v Tokio preskočil 
216 cm. Od moških ima normo in je kot pravijo 
mimo nevarnosti, da bi ostal doma, še Hlebanov v 
skoku ob palici, ki je z rezultatom 4.84 trenutno 
na 8. mestu v Evropi. Potne liste v žepu imata tudi 
Mihajlova in Kerkova. Prva za nastop v metu diska 
in je trenutno za Tamaro Press (SZ) druga na sve
tu, Kerkova pa za nastop v 80 m ovire z letošnjim 
najboljšim rezultatom 10.7 in je s tem časom od 
4. do 10. mestu v Evropi. Hristovi v metu krogle 
manjka do norme en sam centimeter, Jorgovemu 
v skoku v daljino vsega 4 cm, Zonevu prav tako 
v skoku v daljino pa 5 cm. Blizu norme je tudi 
moška štafeta 4x100 ni (Valov, Trajkov,. Gluhcev, 
Bačvarov), ki morajo izboljšati svoj letošnji rezul
tat za dve desetinki sekunde. Po oceni Jurukova ima 
omenjenih 11 tekmovalcev oz. tekmovalk realne 
možnosti za nastop na olimpijskih igrah. Poleg na
vedenih pa računajo še na Stojkovskega v troskoku, 
ki mora preskočiti še 27 cm več kot doslej ter na 
Damjanova in Artarskega, oba v metu diska, kjer 
je norma 57.50 m. Prvi je doslej vrgel disk 57.09, 
drugi pa 56.47.

Po dvobojih z NDR, Dansko in reprezentanco 
Varšave imajo olimpijski kandidati razen dvoboja 
v Ljubljani in Balkanskih iger še 3 možnosti za do
sego norm. To so prvenstvo resorja notranjih zadev 
SZ; Id bo avgusta vKšjevu, memorial Kusočinski v 
Varšavi in prvenstvo mesta Sofije.

Zanimivo je, da so vsi njihovi kandidati iz Sofije 
in prav zato nimajo tžav za skupne priprave, ki se 
zaradi tega odvijajo v Sofiji v popoldanskem času 
že od 1. novembra preteklega leta.

Tov. Jurkova smo povprašali tudi glede plasma
ja ekip na Balkanskih igrah v Bukarešti in njiho
vih olimpijskih tekmovalcih na olimpijskih igrah. 
Po mnenju tov. Jurkova bodo letošnje Balkanske 
igre izredno kvalitetne in zanimive, potekale pa bo
do prav zaradi zadnjega izpita za Tokio v nervoz
nem ozračju. Pri moških so favoriti za prvo mesto 
Romuni ali Jugoslovani, pri ženah pa Romunke ali 
Bolgarke. Po njegovem mnenju bo o prvem me
stu pri ženah odločal plasma na 400 in 800 m, med 
moškimi disciplinami pa bodo najbolj zanimivi teki 
od 800 m dalje vključno z maratonom, ker imajo 
imajo skoraj vse balkanske države olimpijske kan
didate v teh disciplinah.

V Tokiu pa računajo, da bo zanesljivo dobila eno 
medaljo Mihajlova, da se bodo do 6. mesta plasirali 
Jordanov in Kerkova, do 10. mesta pa še Hristova 
in Jorgova. Z atletsko ekipo pojde v Tokio en sam 
trener. Zanimivo je tudi, da se Bolgari ne bodo 
udeležili letos olimpijskih iger z žogo, marveč sa
mo v rokoborbi, dviganju uteži, orodni telovadbi, 
streljanju, v vožnji s kanujem in kajakom ter v 
atletiki. Najštevilnejša ekipa med vsemi panogami 
pa bo seveda atletska.

Miloševič (J) 3:50.6, 4. Sorov (B) 
3:50.9, višina: 1. Jordanov (B) 
205, 2. Majtan 200, 3. Vivod (oba 
J) 195, 4. Pavlov (B) 185, ženske 
— 100 m: 1. Lubej 12.0, 2. šiko- 
vee-Luncer (obe J) 12.1, 3. Ker
kova 12.1, 4. Kolareva (obe B) 
12.3, disk: 1. Mihajlova 52.69, 2. 
Miloševa (obe B) 47.92, 3. Vuko
vič 41.99, 4. čelesnik (obe J)
37.16.

Nova rekorda stadiona sta dose
gla v metu kopja Galič (J) in v 
skoku v daljino Conev (B). — 
10.000 metrov je bila najbolj neza
nimiva disciplina današnjega tek; 
movanja, saj so se tekmovalci 
kmalu razdelili po progi. S pre
cejšnjim naskokom je vodil in 
zmagal Parčič, ki je bil za cel raz
red boljši od ostalih.

TUDI V ŠTAFETI 
NOV DRŽAVNI REKORD

Zadnje presenečenje smo danes 
doživeli v dvoboju štafet 4x100 m 
za moške. Zmagali so Bolgari, Ju
goslovani pa dosegli nov državni 
rekord s časom 41.0.

Jutri popoldne ob 17. uri se bo 
tekmovanje nadaljevalo. Upamo, 
da se bodo današnjim gledalcem 
pridružili še mnogi drugi, saj bo
do na programu spet številne bor 
be, ki bodo tako kot danes navdu 
šile gledalce.

Rezultati: moški — 10.000 m: 1. 
Farčič (J) 29:49.8, 2. šarankcv (B) 
31:08.4, 3. Ivanovič (J) 31:53.0, 4. 
Soiovov (B) 32:10.6, kopje: 1. Ga
lič (J) 74.23, 2. Rusov 68.78 , 3. Ca
hov (oba B) 67.20, 4. Špiler (J) 
67.05, daljina: 1. Conev (B) 7.59, 
2. Munjič (J) 7.24, 3. Ivanov (B) 
7.09, 4. Babič (J) 7.06, štafeta 
4x100 m: 1. Bolgarija 40.6, 2, Ju
goslavija 41.0.

Po prvem dnevu tekmovanja vo
dijo med moškimi Bolgari 52:54, 
med ženskami pa je v vodstvu Ju
goslavija z 29:26.

Z. Naprudntk ■ lic in Jurukov, šefa obeh reprezentanc v razgovoru pod dežnikom

RAZGOVOR Z ZVEZNIM TRENERJEM ZR MOŠKE VEKOM ILIČEM

2. september odločitev za Tokio
Nobenega dvoma ni, je re

kel tov. Ilič, zvezni kapetan 
moške atletske reprezentan
ce, da je 15. julij’ prezgoden 
termin za določitev tekmo
valcev za Tokio, saj bo do 
2 septembra, ko je potreb
no tekmovalce poimensko 
prijaviti, na programu še ve
liko tekmovanj, na katerih 
imajo kandidati za Tokio, 
možnost doseči norme. Sam 
je proti sistemu norm, kar 
je lani osvojila tudi jugoslo
vanska Zveza organizacij za 
telesno kulturo, letos pa so 
jih iznan&da zopet privlekli 
kot merilo za odhod na olim- 
piaoo. Stališče Strokovnega 
sveta in Izvršnega odbora 
AZJ je, da gredo v Tokio 
vsi tisti . tekmovalci in tek
movalke, ki imajo možnost 
plasmaja do 10. mesta. Tako 
nekako sodi tudi Jugoslovan
ski olimpijski komite, saj so 
na sestanku, na katerem so 
poimensko določili tekmoval
ce, vzeli približno isti krite
rij. V takratni situaciji so 
ugotovili, da imajo možnosti 
v Tokiu Čefvan, Lešek, Špan 
ih Važič ter Gere, Puličeva in 
Stamejčičeva. Atletska zveza 
Jugoslavije ima pri dokonč
ni določitvi tekmovalcev

proste roke za 6 mest in za
gotovilo, da se število potni
kov za, Tokio iz atletskih 

. vrst lahko poveča. Seveda, 
če bi še kateri od tekmoval
cev pz. tekmovalk dosegel 
pomembne rezultate in bil v 
stalni formi, kar bi zagoto
vilo plasma na prvih 10 mest.

Za uvrstitev v ekipo je 
zadnja možnost troboj švica- 
Italija - Jugoslavija v Mode- 
ni dne 29. in 30. avgusta, za 
izpad iz nje pa Balkanske 
igre v Bukarešti od 11. dd 
13. septembra. Po mnenju 
tov. Iliča teoretično obstaja 
možnost, da bi kdo od 
sedaj poimensko določenih 
kandidatov iapadel iz ekipe. 
Seveda le v primeru zelo sla
be forme. Lešek bi na primer 
moral skočiti vsaj še 4.80, za 
kar ima še 4 možnosti in od 
tega močno konkurenco v 
skupnem nastopu s Hlebaro- 
vim na dvoboju z Bolgari in 
Jugoslovani in Poljakom So- 
kolovskim na Memoriali Ku
sočinski v Varšavi 22. in 23. 
avgusta. Od Špana pričakuje, 
da bo tekel do 2. septembra, 
ko bo mogoče iz ekipe samo 
še izpasti, 8:40.0 do 8:41.0. 
Ilič je dodal, da za Špana, 
sploh ni problem in ga bo

do poslali, če bo potrebno, na 
memorial Kusočinski. Po 
njegovem, mnenju je najbolj 
zanesljiv potnik za Tokio Va
žič, -predvsem zaradi stalno
sti forme, Cervan pa mo
ra čimprej na sistematičen 
zdravniški pregled v Ljublja
no. Dokler ne ugotovijo spe
cialisti, kako je pravzaprav z 
njegovim zdravjem, ne bi 
smel pričeti trenirati. Možno
sti za Tokio pa imajo po 
njegovem mnenju še Jocič v 
troskoku, ki je v dveh zapo
rednih nedeljah skočil 15.93 
in 15.83 in ima v dvoboju z 
Bolgari priložnost, da v kon
kurenci z Gurgušinovim in 
Stojkovskim, ki sta troska- 
kaša svetovnega formata, po
novno dokaže stalnost svoje 
forme. Če skoči blizu 16 m, 
je resen kandidat za Tokio, 
saj je znano, da dobro drži 
svojo formo. Tudi Jociča bo
do poslali. na. memorial v 
Varšavo.

Velike možnosti ima tudi 
Žan Kovač v teku na 400 m 
ovire, če mu v srečanju s 
Prinollijem in Moralejem na 
troboju v Ravenni teče pod 
51.0, bo treba o njegovem 
odhodu v Tokio resno raz

pravljati. V kolikor bo Uspe
lo pritegniti na 14 do 20;dnev- 
no bivanje . in , treniranje v 
Jugoslaviji,- nosilca srebrne 
medalje iz Rima, Američana 
Cliffa Cushmana, ki je sam 
izrazil željo, da ,.bi rad tre
niral v Jugoslaviji, ima .Dia
ni Kovač povečane, možnosti 
za svoj napredek v teku na 
400 m ovire. Skupno tekmo
vanje z Mezzonijem v Mode- 
ni utegne tudi Jocoviču v 
metu krogle pripeljati med 
Olimpijske kandidate. Vsaj 
še enkrat bi moral vreči kro
glo dalje od svojega doseda
njega rekorda 18.5 m in po
kazati na naslednjih tekmo
vanjih stalno formo. Ilič je 
med tekmovalci, ki se uteg
nejo resneje potegovati za 
nastop v Tokiu, omenil ša 
Radoševiča in Kolnika. Prvi 
bi moral vreči diske čez 56 
m in se mu ne bi smelo 
zgoditi, da vrže na nasled
njem tekmovanju kar' 3 m 
manj kot je bil to primer na 
državnem prvenstvu v Sara
jevu Kolnik pa bi se na tek
movanju v deseteroborju v 
Salzburgu 8. in 9. avgusta mo
ral močno približati novemu 
jugoslovanskefom rekordu v 
tej disciplini.

GB 15-LETRIGI AK LJUBLJANE

Prijetno popoldne med atleti
Odlični Franulovič

MARIBOR, 2. avg. Od pet
ka do danes je bilo IX. tra
dicionalno teniško prvenstvo 
za prehodno trofejo »Mari
borskega tedna«. Nastopilo 
je več kot 50 tekmovalcev 
iz Beograda, Zagreba, Splita, 
Kranja, Ljubljane in Maribo
ra. Po pričakovanju je imel 
največ uspeha med člani 
mladi Franulovič, ki je v fi
nalu odpravil Dolečka (OD 
s 6:3, 6:3 in 6:0. Med žen
skami je zmagala Gunčarje
va iz Kranja, ki je premaga
la Ljubljančanko škuljevo s 
6:2. 6:3. V igri dvojic je ime
la največ uspeha kombinira
na dvojica Franulovič-Mulej. 
Ta je odpravila prav tako 
kombinirano dvojico Toš-Do- 
leček s 6:2, 4:6, 6:4 in 6:4.

Hamburg — Na poti v New 
York, kjer mora braniti pokal na 
turnirju, se je praška Dukla sre
čala s Hamburger SV. Pred 50.000 
gledalci so zmagali domačini z 
2:1.

Kompaas
»HIRBA AVTOBUSNE IZIETE
PO JUGOSLAVIJI

Objava
TV D Partizan Tržič — ro

kometna sekcija — bo v po
častitev občinskega praznika 
občine Tržič priredila 5. av
gusta z začetkom ob 18. uri 
veliki rokometni turnir z 
udeležbo holandske ekipe 
Biimerang (Kilbus), Nerlac- 
her Tumvereina 1901 (Bo
rovlje), Partizana Križe in 
domačega Partizana. V pred
tekmi ob 17. uri se bosta 
pomerili ženski vrsti Bume
ranga in Partizana Tržič.

Pretekli četrtek je bil na 
stadionu Ljubljane dvoboj 
moških in ženskih ekip AK 
Gpttwaldov in AK Ljubljana. 
V moški kokurenci so zmaga
li domačini 74.5 : 59.5, v žen
ski pa gostje 54:40. Najboljša 
med vsemi nastopajočimi je 
bila gostja žakova, ki je zma
gala na 400 m s 55.8, na 200 m 
pa 26.0. Žakova je olimpijski 
kandidat za 400 in 800 m.

Maloštevilni gledalci so bili 
priča zanimivim borbam. V 
splošnem so bili doseženi za
dovoljivi rezultati, med ka
terimi velja omeniti zlasti 
pri moških na 1500 m Špan 
(L) 3:54.5, 800 m Kovač (L) 
1:58.6, Medvešček (L) 1:58,6; 
daljina Ernestini (L) 680; pa
lica Rojko (L) 435; disk
Vravnik (L) 48.27; krogla
Vravnik (L) 14.71. Pri žen-

skah so dosegle pomembnej
še rezultate: 100 m Jirsova 
(G) 12.7; 200 m Žakova (G) 
28.0; 400 m žakova (G) 55.8; 
80 m ovire Peče (L) 12.4, Am
broževa (G) 12.4; višina Am
broževa (G) 154, Peče (L) 
150; disk Kačič (L), 39.50, 
Kabourkova (G) 38.25; kopje 
Kačič (L) 46.43, Urbančič (L) 
46.65.

Prijetno presenečenje so 
bile za vse prisotne urejene 
tekmovalne naprave. Atletska 
steza na stadionu ŠD Ljublja
ne in vse ostale naprave so 
bile v letošnjem letu v zelo 
slabem stanju. Za ta dvoboj 
so mladinci AK Ljubljana 
pod vodstvom Slavka Špana, 
Franca Hafnerja in Franca 
Pribovšeka pripravili napra
ve in usposobili stadion za 
to mednarodno prireditev.



3. avgusta 1964------------------------------------------------ ¥01 E T -------------------------------------------- ---------------------  3

mo pred novo nogometno sezono. Povsod je 
nogometna mrzlica na višku, kar pomeni, da 
so nestrpni igralci, trenerji in gledalci. Začela 

se bo nova borba za točke iri kdo ve koliko bo spet 
osebnih nogometnih tragedij? Tudi pri nas je nogomet 
zelo priljubljen šport hvzato je dan za dnem polno ko
mentarjev, novic, kritičnih pripomb, želja in kdo ve kaj 
še vse. Ljubitelje okroglega usnj^ zanima vse: Kaj je no- 
vega pri ligaših, kdo bo zamenjal klubski dres, kakšne 
so moči tekmecev, kdo ima možnosti za najboljšo uvrsti
tev, skratka vprašanj in odgovorov je te dni na pretek.

Danes smo si zbrali za intervju tedna enega najboljših 
napadalcev v zgodovini jugoslovanskega nogometa, Franja 
W61fla, o katerem je bilo v zadnjem času veliko slišati. 
Nekateri časopisi so vedeli povedati na njegov račun 
marsikaj neresničnega in tako tiote ali nehote zmanjšali 
njegov ugled v jugoslovanskem nogometnem svetu. Lovci 
na senzacije so ga dolžili sokrivde pri nenadnem, nepri
čakovanem in nedovoljenem odhodu gralcev Dinama 
Perušiča in Lamze. Seveda, popularni Wolfl je takoj reagi
ra! in zahteval primemo odškodnino (10 milijonov dinar
jev), ker so napravili veliko škodo njegovemu ugledu. 
O njegovem »sodelovanju« s Perušičem in Lamzo sta 
pisala celo zahodno nemški list Die Welt in Herald Tribu
ne iz New Yorka. Lahko si mislimo, kako je to vplivalo 
na Franja Wolfla ...

Franjo Wolfl: Ce bi vedeli kako težko je moje 
delo . . .

Nogomet je in ostane pmv j 
j gotovo ena najpopularnejših J 
| športnih panog. Zcmj se vne- j 
| majo po vsem svetu in v j 
| zadnjem času je na studio- J 
] nih premalo prostora za Vse j 
| one nogometne entuziaste, ki ] 
j hočejo slediti dogodkom na | 
| travnati površini. Lahko bi j 
] rekli še več, doživeli smo 1 
I celo trenutke prave nogo- { 
j metne histerije, ko sta od- i 
J povedala človeški razum in ] 
j Športna zavest. I

INTERVJU TEDNA- INTERVJU TEDNA- INTERVJU TEDNA

Našli smo ga slabo razpoloženega, vendar je bil takoj 
pripravljen odgovarjati na vprašanja za bralce Poleta. 
Pred razgovorom -si je zagotovil še svojo pravico češ: 
govoril bom o vsem; samo o sebi ne! Njegov predlog IMI - Mara: najboljši 

strelci so Jerkovič, 
Galič in Smajiovič

smo z veseljem sprejeli.

• Minilo je več kot 10 let, 
odkar ste prenehali igrati no
gomet. Zanima nas, kako se 
počutite danes kot član stro
kovnega odbora v Dinamu?

— Oh. lepše in lažje je bilo 
nastopati! Današnje moje de
lo je odgovorno in prav nič 
zabavno. Daleč od tega kot 
nekateri mislijo, da se mi 
oedi med.
• Kakšna je vaša službena 

funkcija, glede na to, da ne 
opravljate tega dela kot 
hobbv?

— Moj službeni naziv je 
»si -okovni svetovalec«. V Ju
goslaviji je samo šest funk
cionarjev s tem naslovom. 
Pri Dinamu sem član in taj
nik strokovnega odbora.
• Kakšne naslove ste pre

nesli 7, nogometnega igrišča 
v današnji poklic?

— Bil sem državni repre
zentant in to je po mojem 
največ, kar mOre doseči no
gometaš. V reprezentanci sem 
nastopil dvanajstkrat. Bi! 
sem najboljši strelec Dinama 
in kar se danes najraje spo
minjam je dejstvo, da do
slej še ni nihče potolke: re
korda, ki sem ga dosegel kot 
najboljši strelec v sezoni 1947- 
48, ko sem 28-krat -potresel 
mrežo nasprotnika.
• O čem Je skrivnost va

še učinkovitosti?
— Na to vprašanje ne mo

rem odgovoriti z enim samim 
stavkom. Treba je žago . pra
vilno udariti in odločiti se 
za pravilni trenutek, ko stre
ljaš na nasprotna vrata! Naj
več pa je seveda vredno do
bro sodelovanje s soigralci, 
ki znajo v pravem trenutku 
oddati žogo na pravo mesto.
• Ali mislite, da je bilo 

včasih težje igrati v napadu 
kot danes?

— Priznam, da je delo da
našnjih napadalcev težje kot 
včasih. Predvsem zaradi raz
ličnih defenzivnih sistemov, 
bunkerjev in drugih nevšeč
nosti. Poglejte, oetvorioo na
padalcev danes čuva kar šest 
nasprotnikov! Nekoč, v moji 
dobi, ko smo igrali W in WM 
sistem, je igral človek na člo
veka. če sta na nevarnega 
napadalca pazila dva nasprot
nika, je eden od naših ostal 
sam. Mimo tega naj povem 
še to, da danes igrajo nogo
metaši bolj na moč in ostri
no.. pri tem pa teže prideta 
do izraza tehnika in znanje. 
Moči se poslužujejo predvsem 
obrambni igralci.
• Prav gotovo dobro veste, 

kako naj igra napadalec in

zato nas zanima katere napa
dalne igralce najbolj cenite?

— Jerkoviča, Galiča in 
Smljloviča.
• To so, torej, po vašem 

mnenju izraziti strelci, takš
ni kot ste bili nekoč Vi?

— Da takšen sem bil do 
poškodbe meniskusa in ope
racije. Za tem sem spremenii 
svoj siog igre. Pred operacijo 
sam dobro preigral in si sam 
ustvarjal pozicije, po njej pa 
sem bil precej odvisen od svo
jih tovarišev v napadu.
• Mar niste vi »spiritus 

agens« v Dinamu, kar pome
ni da ocenjujete sposobnost 
novih mladih nogometašev in 
odločate o tem, kdo bo igral 
v Dinamu in kdo ne?

— Včasih sem to jaz, vča
sih tudi ne Hotel bi poudari
ti, da to delo ni isto kot ka- 
pranje, temveč samo ocenje
vanje znanja posameznika. Ce 
vidim, da bi ta ali oni nogo
metaš lahko igral v Dinamu 
po navadi ne iščem z njim

stika. Tako sem si ogleda! na 
primer v Šibeniku igralca Bo
re in ko sem ocenil, da bi 
lahko igral za naš klub, sam 
šel v upravo Šibenika in se 
s funkcionarji o vsem pogo
voril. Odpotoval setn še v Ma
ribor in si ogledal Prosena 
in Kranjca. Oba sta mi zelo 
ugajala. Po razgovoril sem se 
v klubski upravi vijoličastih

o njunem morebitnem pre
stopu k Dinamu, tekla ko so 
mi rekli, da je moj predlog 
brez osnove sem odpotoval iz 
Maribora in stvar je bila za
me in za Dinamo »ad aeta«.

Q Ali je danes dovolj no
gometnih talentov?

— Nadarjenih nogometašev 
je vedno manj. Razumljivo 
je, zakaj je temu tako. Zele
nih površin je po mestih vse 
manj.in zato tudi rti več no
vega dotoka. Včasih smo prav 
v mestnih livadah regrutirali 
nove nogometaše. Zdaj, otroci 
nastopajo na šolskih igriščih, 
tam pa igrajo vse drugo ra
zen nogometa.
• 2e, že! Toda, pri dečkih 

je še verlno nogomet najpo
pularnejša panoga in pogosto 
vidimo, da na različnih kra
jih, če je le mogoče igrajo 
prav nogomet?

— Tu je še več drugih 
vzrokov. Današnja stopnja 
razvoja kvalitetnega nogome
ta terja daljšo obdobje kot je 
to primer za rokometaša, ki 
nastopa v zvezni rokometni 
ligi. Koliko časa potrebuje 
igralec, da se uvrsti v nogo
metno reprezentanco!? Današ
nji otroci pa so takšni, da 
hočejo čim hitrejši uspeh in 
zato se oprimejo športa, kjer 
se lahko najhitreje afirmi
rajo.

© Kaj mislite'o razvoju no
gometa v Sloveniji? Zakaj je 
napredek počasnejši kot v 
ostalih športih v tej republi
ki?

Počasnejši je zato, ker 
nima osnovne baze. Baze pa 
nima, ker vendarle ni tako 
popularen kot zimski športi 
atletika ali po vojni košarka. 
Toda danes je glavni element 
nogometa moč, kar je bilo že 
od nekdaj prednost sloven
skih športnikov. Zato sem 
prepričan, da bo tudi v Slo
veniji nogomet hitpeje dose

gel kvalitetno stopnjo. Pri 
tem naj opomnim merodajne 
funkcionarje v klubih, da 
praksa kupovanja igralcev ne 
vodi k nekm večjim, traj
nejšim uspehom.

© Kaj bi bilo treba storiti?
— Predvsem popularizirati 

nogomet! Vstop enega pred
stavnika v prvo zvezno ligo, 
bi pomenil velik korak na
prej. Ob tej priložnosti bi rad 
povedal, da, ko so na letni 
konferenci NZJ sklenili, da 
Vardar ostane v ligi je pred
lagal delegat Hrvatske, da bi 
bil 16. član predstavnik Slo
venije. To je bil pravzaprav 
predlog Dinama.

© Dinamo se je znašel v 
položaju, da se mora trenut
no nasloniti na svoje moči. 
Kako je prišlo do tega?

— Naključje je hotelo, da 
smo pomladili moštvo. Prav

je, da se orientiramo na mla
de moči, toda zdi se mi, da 
smo v štirih letih vendarle 
premalo starili za širši izbor 
novih igralcev.

© Kaj lahko pričakujete 
od takšnega pomlajenega mo
štva?

— Predvsem nam je jasno, 
da se Dinamo ne more na
slanjati samo na svoje mo
či, zato bomo iskali nove ta
lente v bližnji okolici. Prven
stvena sezona nam bo konso
lidirala teren za bodočo sezo
no, borili pa se bomo za 
uvrstitev v zgornji polovici 
lestvice.

© V našem nogometu ima
mo vedno nove probleme. Ne 
mislimo na primere Vasovi- 
ča, Ostojiča, Perušiča ah 
Lamze, temveč tudi na pri
pombe glede neobjektivnosti 
sodnikov, na bolesten pristiž 
Cr, zvezale i« Partizana, na

lažiranje prvenstvenih tekem, 
na prodajo igralcev itd. Kaj 
mislite o tem?

— Pri vsem tem je samo 
en vzrok: nism^ niti aniatef- 
ji, niti profesionalci. Tu jb 
leglo zla. Ce bi bili npr. prtS* * 
fesionalci Perttšič dn Lama* 
ne bi mogla igrati v tujini, 
ker bi bile njihove pogodb^ 
z Dinamom registrirane tudi 
pri FIFA. Ce bi bili amaterji!, 
potem ne bi povzročil njuA 
odhod toliko hrupa, ali pa 
sploh ne bi odšla.1 Morda bd 
bilo pametno odreči se more
bitne olimpijske medalje in 
urediti stanje v našem nogo
metu.

© Kaj predlagate glede 
ukrepov?

— Nastopiti odločno! Tako 
pa lahko pomeni odhod Pe
rušiča in Lamze samo pre- 
cedens, da tudi drugi gredo

v zamejstvo. Mislim, da je 
treba ukrepati tako, da ne bo 
nikomur prišlo na misel odi
ti v zamejstvo, tako kot sta 
odšla omenjena igraloa.

© Ali so bili takšni prime
ri tudi v vašem času?

— Tudi mi smo imeli veli
ko ponudb. Leta 19S1, ko smo 
gostovali v Angliji, so mi po
nudili za prestop okoli 51 ti
soč dolarjev. Ne samo to, da 
sem odbdl vabo, niti povedati 
nisem upal nikomur o tem, 
kaj so mi ponudili.

0 Spominjamo se, da ste 
bili pred deset leti eden od 
Sektorjev državne reprezen
tance. Ce bi tudi danes oprav
ljali to dolžnost, kako bi se
stavili reprezentanco?

— Nočem govoriti o ime
nih, vendar bi delal tako, 
kot sem delal tedaj: več bi 
mislil na trenutno formo, kot 
na imena igralcev ,,,

Razgovor pripravil: ICO KERHIN
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VALENČIČ IN JUGOSLAVIJA
Nadaljevanje s 1. strani
ske milice s švicarskim ko 
lesaijem Krofom. Poškodo
vanega miličnika so takoj 
prepeljali v bolnišnico, kjer 
so ugotovili pretres možga
nov. Na cilju v Travniku se 
je član ekipe BiH Isakovič v 
polni vožnji zaletel v sodni
ka Moroviča, ki ima poško
dovano nogo.

Jutri bodo kolesarji starta- 
li v Jajcu, od koder bodo 
krenili na pot IX. etape do 
Banjaluke v dolžini 85 km.

REZULTATI VIII ETAPE: 
1. Durnin (Angl.) 1;18:0,

(bonif.), 2. Schepers (Niz. 1; 
18:30, (z boni!.), 3. Roner 
(Slov.) 1;19:0; Danim (Avstri
ja) 1;19:0, 4. Pamard (Pr.) 
1;1P:35, 5. Kvapil (CSSR) 1; 
19-35, itd.

GENERALNI PLASMA PO
SAMEZNIKOV PO VIII, 
ETAPI: Valenčič (J) 24;06:14, 
Ilijev (Bolg.) 24;07:51, Škerlj 
(J) 24;09:10, Boltežar (J )24; 
12:04, Lux (NDR) 24;12:4, 
Finch (CSSR) 4;13:23 itd., 
GENERALNI PLASMA MO
ŠTEV: Jugoslavija (prednost 
okrog 18 minut), Bolgarija, 
CSSR, itd.

Drugače kot smo pričakovali
LJUBLJANA, 2. avg. Mnogi 

ljubitelji kolesarskega športa 
se začudeno sprašujejo, ka
ko to, da je na letošnji ju
bilejni dirki tako očitna 
premoč Jugoslovanov. Pred 
dirko so organizatorji na vsa 
usta govorili, kako kvalitet
na bo letošnja jubilejna dir 
ka, tako da bo verjetno naj
večja amaterska kolesarska 
prireditev letos v Evropi. 
Zdaj nastane vprašanje, ali 
je Jugoslavija tako močna, 
da se danes zlahka otrese 
vseh tekmecev — najboljših 
amaterjev Evrope — ali pa 
ta dirka ni tako kvalitetna 
kot smo vsi upali in pričako
vali Na to vprašanje, po na
šem mnenju, ne bo težko od
govoriti. Vse kaže, da smo 
bili nekoliko preveč samoza
vestni, ko smo vabili tuje 
udeležence. Res je, da ima
mo številno udeležbo, v či
mer smo dosegli tudi svoj
stven rekord, a kdor količkaj 
pozna kolesarje iz Evrope, bo 
lahko potrdil naše ugotovitve, 
da razen nekaterih posamez
nikov, vozi tokrat po naših 
cestah evropsko kolesarsko 
povprečje. Vedeti moramo, 
da večina najboljših amater
jev v tem času pridno treni
ra za olimpijski nastop, neka
teri pa so se podali na dru
ge vabljivejše ceste, verjetno 
v upanju, da bodo prikole
sarili večje nagrade kot so 
pri nas. Ce vse to vemo, po 
tem se res ni čuditi, da je 
Jugoslavija krepko v vod
stvu, da imamo na pol poti 
rumeno majico in da je med 
deseterico v generalni razvr
stitvi kar 5 Jugoslovanov! Po 
vsem tem je upravičena trdi
tev in slaba volja tistih po- 
anavalcev tega težkega športa, 
ki so mislili, da bodo na ci
ljih posameznih etap spreje
li resnično najboljše kolesar
je Evrope in da bo borba

tako za razvrstitev med mo
štvi kot med posamezniki 
bolj pestra In tudi bolj dra
matična. S tem seveda ni re
čeno, da ima Valenčič lahko 
delo in da je njegova konč
na zmaga nekaj povsem ra 
zumljivega. Rekli smo že, da 
so nekateri posamezniki od
lični (Bolgar Ilijev, Nizoze
mec Schepers, čehoslovaka 
Konečny in Pichl, Adler, Lux 
in Eckstein iz NDR) in na-

CDPETO PRVENSTVO SRS 
NA MIRNIH VODAH

povedovati oh pol poti konč
nega zmagovalca je res ne
hvaležen posel. Glavni, del ce
lotne dirke je še pred dirka
či in če se samo spomnimo 
hudega vzpona na Vršič, po
tem nam vsakršna napoved 
zamre na jeziku. Prepričani 
pa smo, da je zlasti Valenčič 
v odlični formi in da ima ob 
sebi odlične pomočnike kot 
so Škerlj, Boltežar in Uk
mar In če bodo vsi složni 
med seboj, potem bomo ob 
koncu Jugoslovani slavili 
dojno zmago. To pa bi oil 
kljub vsem našim pri
pombam konec koncev lep 
uspeh jugoslovanskega kole
sarskega športa.

Za osvežitev spomina sa
mo kratek pregled o zmago
valcih v posameznih etapah 
v I. etapi je bil zmagovit 
član srbske ekipe Pavlik. V 
II. etapi od Skoplja do Niša 
je bil najboljši Nizozemec 
Tummers. Tretja etapa od 
Niša do Beograda je prinesla 
prvi večji preobrat v general
nem plasmaju. Junak je bil 
Valenčič, ki je prevzel zma
govalno rumeno majico, med 
moštvi pa. se je povzpela na 
najvišjo stopnico Jugoslavija

V KAJAKU IN KANUJIH

Neprekosljivi čehoslovaki
MARIBOR, 2. avg. — Na 

Brestaniškem jezeru je bilo 
včeraj in danes odprto repu
bliško prvenstvo v kajaku in 
kanujih na mirnih vodah. Od 
slovenskih moštev se je tega 
tekmovanja udeležilo le Si
dro — MTT, od gostov pa 
Belišče iz Hrvatske in Sla- 
vija iz Prage. Največ uspeha 
so poželi gosti iz CSSR, ki 
so pri mladinkah in članicah 
pokazali neprekosljivo moj
strstvo. Rezultati: člani —
štafeta K-l (4x500 m) Slavija 
8:53.4, Belišče 10:04.0, K-2
(1009 m) Wum (Slav) 1:13.4, 
Andrešek (Slav) 1:17.4, G2 
(500 m) KarMk — Kolar 
(Slav) 2:04.2, Mikličič-Kosi 
(Bel) 2:12.2; članice: K-l (500 
m) Vesela (Slav) 2:14.6, Vae- 
kova (Slav) 2:15.0, K-2 (500 
m) Vesela-Vackova 2:05.0, 
mladinci: K-l (500 m) Preglaj 
(Bel) 2:13.0, Bohi (Sidro) 
2:14.0, C-2 (500 m) Jurkšč-Bre- 
glaj (Bel) 2:09.3, Biličar-Dakič 
(Bel) 2:16.0, K-2 ( 500 m) Jur- 
kič-Preglaj (Bel) 1:55.3, Bohl- 
Erhatič Sidro) 1:58.8, C-l (500 
m) Jurkič (Bel) 2:32.1, Kram
berger (Sidro) 3:29.0, štafeta 
K-l (4x500 m) Sidro 9:37.8,

Belišče 9:54.0; mladinke K-l 
(500 m) Habova (Sl) 2:18.7, 
Cinertova (Sl) 2:24.6, K-2 (500 
m) Cinertova - Kakava (S) 
2:13.8, Krklec-Sitar (Sidro) 
2:17.6; ekipe: Slavija, Belišče, 
Sidro.

Zmaga Radovljičanov
Kranj, 2. avg. — V okviru 

tekmovanja v II. republiški 
plavalni ligi sta se sinodi v 
Kranju srečali ekipi Triglava 
III in Radovljice II. Zmaga
li so Radovljičani z rezulta
tom 101:62. Rezultati — mo. 
ški 100 m prosto Krištof (R) 
1:20,0, 400 m prosto Torkar 
(Tr) 1:19,4, 200 m prsno Bu- 
hud (R) 3:24,8, 100 m metulj
ček Kokalj (R) 1:24,2, 100 m 
hrbtno Franko (R) 1:39,8,
4 x 50 m prosto Radovljica 
2:20,4, Triglav 2:38,0. 4 x 50 m 
mešano Radovljica 2:40,1, Tri
glav 2:48,0, ženske — 100 m 
prosto Demšar (R) 1:44,8,
100 m hrbtno Šlibar (R) 2:13,2, 
100 m prsno Erad (R) 1:53,8, 
50 m metuljček Žabkar (R) 
49,8, 4 x 50 m prosto Radov
ljica 3:35,5, Triglav 3:53,0.

V IV. etapi so kolesarji vozi
li na kronometer, vendar ne 
posamezniki, temveč moštva. 
Tu je Jugoslavija prikolesari
la 15-minutno prednost kar 
pravzaprav pomeni največje 
presenečenje do danes. VI. 
etapa je vodila kolesarje od 
Novega Sada do Ložnice. 
Najboljši je bil bivši svetovni 

amaterski prvak Eckstein iz 
NDR. Pred počitkom v Sa
rajevu, torej v petek, pa je 
zmagal na cesti Ložnica— 
Sarajevo Francoz Grimbert.

M. LIPAR

Zmaga Rudarja
TRBOVLJE, 2. avg, — V 

Trbovljah je bil pred 200 gle
dalci troboj mladih plaval
cev Ljubljane, Ilirije in do
mačega Rudarja. Slabo vre
me in nizke temperature, so 
nekoliko vplivale na rezulta
te, vendar kljub temu je bilo 
doseženih nekaj osebnih re
kordov.

Rezultati — moški — 400 m 
mešano: Bole (Lj) 6:21.6, Ku
har (R) 6:24.5, 200 m hrbtno. 
Toplak (Lj) 2:41.1, Hutar (R) 
2:54.9, 400 m prosto: Vidmar 
(Lj) 5:24.5, Malovašič (R) 
5:39 7, 200 m metuljček: Zule 
(Lj) 2:58.5, Kuhar (R) 3:197, 
4 x 200 in prosto: Ljubljana
(Zule, Potočnik, Reš, Vidmar) 
10:18 6, Rudar 10:48.0, Ilirija 
10:53.1.

Ženske — 400 m prosto:
Vodišek (R) 6:05.3, Kostanj
šek (R) 6:09.3, 200 m prsno: 
Kočar (R) 3:21.5 Markelj (H) 
3:28.5, 100 m hrbtno: Golcb 
(R) 1.24.0, Kostanjšek (R) 
2:26.8 , 4x100 m mešano: Ru
dar (Golob, Kočar, Lenarčič. 
Vodišek) 5:53.5,- Ilirija 6:20.1 
Ljubljana 6:30.2.

Mednarodni kajak 
slalom na Liseri

SVETOVNI PRVAK ŠELE 
ŠESTI

Celovec, 2. avgusta. — Na 
divjih vodah na Liseri je; bi
lo včeraj mednarodno kajak- 
slalom tekmovanje. Za naj
večje presenečenje dneva je 
poskrbel svetovni prvak v 
disciplini enosedežnega kaja
ka Preslmeyer (Avstrija), ki 
je zavzel šele šesto mesto. .

Rzultati: K-l: 1. DDR 402 
točke, 2. Italija 408, 3. Jugo
slavija 531, 4. Avstrija II
542.2, 5. Avstrija III in 8. 
Avstrija I (Preselmayer).

C-l: 1. DDR 584, 2. CSSR
858.2.

C-2: 1. DDR 351, 2. Jugo
slavija 384.
K-l: (ženske): 1. DDR 532, 
2. Češkoslovaška 735.2.

Kdo bo drugi?
Nadaljevanje s 1. strani domačim vodili samo za 2

Sodnika: Jakšič in Beloše- 
vič iz Beograda.

Proti vsem pričakovanjem 
je ligaš iz Ljubljane zaigral 
takoj na začetku izredno hi
tro, podjetno in učinkovjto. 
Lahko rečemo, da so bili Lju
bljančani v prvem delu bolj
ši nasprotnik od Splita in za
to nič čudnega, če so bili sko
raj ves čas v vodstvu. Izka
zali so se mladi šarič, Sama- 
luk, Stražar in Sok. Spet po 
tradiciji pa so gostje v nada
ljevanju zaigrali precej nego
tovo, popustila je njihova 
borbenost in kar je najvaž
nejše, odlična visoka centra 
Prug in Skansi sta z zanes
ljivimi meti od blizu in daleč 
povsem premagala odpor Slo
vana.

Slovan je torej ostal na 
dnu še vedno brez dobljene 
tekme. V kvalifikacijah se ho 
moral zelo potruditi, če bo 
hotel tudi v prihodnji sezoni 
nastopati v družbi najboljših. 
Prepričani pa smo, da je tre
ner Wa!la-s le našel in izbral 
najboljšo petorko, ki se je 
dokopala do solidnega zna
nja, predvsem pa do potreb
nih izkušenj, če bo šlo vse po 
sreči, potem bo tudi v prihod
nji tekmovalni sezoni Slovan 
vendarle ostal v družbi naj
boljših.

Sodnika Jakšič in Beioševič 
tokrat nista imela težkega de
la vendar sta večkrat grešila 
bolj v škodo gostov kot do
mačinov.

CRVENA ZVEZDA : ZADAR 
85:83 (50:31)

BEOGRAD, 2. avg. Crvcna 
zvezda je vodila v prvem pol 
času kar z 19 točkami raz
like. Vsi so bili prepričani v 
visoko zmago domačinov, to
da tik pred koncem je na
stal preobrat. Domačini so 
začeli igrati nervozno, med
tem ko so gostje bili od tre
nutka do trenutka boljši in 
učinkovitejši. V dobrih 5 mi
nutah je odlični Troskot do
segel kar 16 točk, tako da so

LESTVICA:
Beograd 15
Žeiezničar 15
Zadar 16
Crvena zvezda 16
Olimpija 15
Partizan 15
Bokomoriva 15
Radnički 15
Split 16
Slovan 16

točki razlike, 78:76. V nada
ljevanju je imel isti igralec 
vse možr , dr. . zultat iz
enači, toda zagrešil je hudo 
napako in Crvena zvezda se 
je kljub hudi psihični preiz
kušnji toliko znašla, da ;3 
oudržala minimalno prednost 
m s tem osvojila dve drago
ceni točki. Ta zmaga uvršča 
Crveno zvezdo med kandi
date, ki se potegujejo za na
slov »vice-šampiona«.

CRVENA ZVEZDA: Pavlo
vič 14, Cvetkovič 19, Matič 
16, Cicentič 11, Dragojlovič 
23, Lučič 2.

ZADAR: ' rič 2, Stipče-
vič 2, Valčič 5, Ostarčevic 15, 
Marcelič I 24, Troskot 28, 
Marcelid II 4, Pavlovič 2.

SODNIKA: Brumen in Bol
ka iz Ljubljane.

V prihodnjem kolu 
bodo igrali

Split : Crvena zvezda 
Slovan : Beograd 
Željezničar : Lokomotiva 
Radnički : Olimpija 
Partizan : Zadar

Prireditve v počastitev 
kranjskega občinskega 

praznika
KRANJ, 2.' avg. V okviru 

prireditev v počastitev letoš
njega občinskega praznika 
Kranja 1. avgusta je bilo na 
sporedu nekaj prireditev, 
večje število pa jih bo še 
prihodnji teden. Tako so no
gometaši Triglava že v četr
tek odigrali prijateljsko tek
mo z drugoligašem Šibeni
kom. Zmagali so gostje z re
zultatom 4:1 (2:0). V teni
škem srečanju med Trigla
vom in ljubljanskim No
vinarjem so zmagali domači
ni z rezultatom 3:2. V sredo 
bo na sporedu prijateljska 
nogometna tekma med ljub
ljansko Olimpijo in Trigla
vom Isti dan bo tudi troboj 
plavalcev Triglava, Mladosti 
in Partizana.

12 3 1241:1124 24
10 5 1070: 955 20
10 6 1179:1139 20
10 6 1231:1197 20
9 6 1301:1166 18
8 7 1136:1132 16
7 8 1103:1127 14
6 9 998:1090 12
5 11 965:1048 10
0 16 1076:1306 0

V prejšnji številki Poleta nismo objavili dveh rezuS- 
...tov XV. kola in sicer: Beograd : Radnički 101:82 ter Že
lezničar : Split 71:48.

V lestvici niso upoštevana srečanja Olimpija : Parti
zan, Lokomotiva : Radnički in Beograd : Železničar. V 
času našega poročanja tekme še niso končane.
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Brzojavke iz Slovenije Brzojavke iz Slovenije
LENDAVA

(FM) NOGOMET: V Lendavi je 
preteklo nedeljo gostoval član pr
ve zvezne nogometne lige OFK 
Beograd, ki se že nekaj časa pri
pravlja na novo tekmovalno se
zone v Murski Soboti ter odigrali 
prijateljsko tekmo z domačo Naf
to, ki je bila okrepljena z neka
terimi igralci Sobote. Tekma se je 
končala z visoko zmago zveznega 
ligaša z 8:2 (3:1). Najboljši igra
lec je bil državni reprezentant 
Skoblar, ki je sam dosegel štiri 
gole Ostale gole so dosegli, Sa- 
mržič, Banovič, Petkovič ter Zver 
(avtogol) za Beograd ter Perša III 
in Perža I za Nafto.

V 8. kolu občinske nogometne 
lige Lendava so bili doseženi tile 
rezultati: Hotiza : Petišovci 3:4, 
Himo : Graničar 3:2, Olimpija : 
Zvezda 3:0 in Svoboda : Mladost 
1:1. Na tabeli vodijo Petišovci s 
13 točkami pred Olimpijo, ki ima 
11 točk itd.

STRELSTVO: V počastitev dne
va vstaje je občinski s.relski od
bor v Lendavi organiziral medob
činsko strelsko tekmovanje z MK 
puško. Tekmovanja so se udele
žile'štiri'ekipe, in sicer: dve eki
pi iz Murske Sobote ter ekipi iz 
Ljutomera in Lendave. Prvo me
sto je osvojila ekipa Murske So
bote I. z doseženimi 1051 krogi 
pred Ljutomerom 834 in Lendavo 
730 krogi. Med posamezniki je bil 
najboljši Aleksander Bagari iz 
Murske Sobote z 230 krogi pred 
Turnerjem (Murska Sobota) 220 
Nagyetn (Lendava) 216 krogi itd.

Zmagovalna ekipa Murske Sobote 
I. je prejela pokal v trajno last 
od občinskega odbora Zveze bor
cev Lendava

MURSKA SOBOTA
(FM) STRELSTVO: V Murski

Soboti je bilo izvedeno občinsko 
prvenstvo z MK puško za leto 
1964. Tekmovanja se je udeležilo 
skupno 19 tekmovalcev. V tekmo
vanju z MK puško proste izbire 
je postal občinski prva* Aleksan- 
de: Bagari iz Murske Sobote z 506 
krog. pred Turnerjem 503 itd. V 
tekmovanju z MK puško serijske 
izdelave CZ pa je bil najboljši 
Reber- Drvarič iz Murske Sobote 
z 246 krogi pred Turnerjem 242 
in Sušnikom 236 krogov.

SLATINA RADENCI
(FM) KAJAK: Na medrepubli

škem tekmovanju v kajak-kanu 
slalomu, ki je bilo v nedeljo pod 
petunjskim mostom na Muri pri 
Slatini Radencih, je nastopilo 75 
tekmovalcev iz Ljubljane, Zagre
ba. Varaždina, Maribora, Nove 
Gorce, Ljutomera in Murske So
bote. Organizator tekmovanja TVD 
Partizan Radenci pod pokrovitelj
stvom Brodarske zveze Slovenije 
je izvedi organizacijo vzorno. Tek
movalci so morali prevoziti 16 
vratnic, ki so bila postavljena na 
najtežjih tokovih Mure. Priredi
tev pa je hkrati pokazala, da so 
na Muri izvrstni pogoji za tovrst
na tekmovanja. Pii reditelj je vsem 
prvoplasiranim tekmovalcem pode
lil plakete in diplome. Po konča

nih dveh vožnjah so tekmovalca 
razvrščeni takole:

C — 2 mojstri: žitnik — Žitnik 
247,0, Tomšič — štefel 298,3, Gerk
man — Andrijanič 318,3 točke. 
C — 2 juniorji: Šuštar — Bernot 
380,5, Kralj — Kralj 305,4 in Mi- 
linkovič — Komes 373,2. K — 1 
moški: Spacal 202,0, Svet 214,1 in 
Matakovič 223,1. K — 1 juniorji: 
Poberaj 244,0, Kanižaj 264,0 in 
Drožek 271,0. C — 1 mojstri: Vest 
337,9. Tomšič 352,2 in Justin 390,0. 
3 x K — 1 moštveno: Nova Gori
ca (Spacal, Jug, Poberaj) 270,0, 
Slavija, Zagreb (Draganovič, Ma- 
takovič in Hlavačak) 281.0 itd.

PLAVANJE: Kakor lansko leto
se tudi letos v Radencih vršijo 
plavalne šole skozi celo sezono. 
Tako je bila letos - plavalna šola 
za neplavalce v radenskem plaval
nem bazenu od 22. do 28 junija, 
katere se je udeležilo 28 pionirjev 
do 20 julija, katero je obiskovalo 
iz Apač, Stegovec in Radgone. 
Druga šola je bila v Času od 3. 
31 neplavalcev-pionirjev iz okolice 
vse zadovoljiv, saj je naučilo pla- 
Radencev. Uspeh šole je bil nad- 
vati nad 95 odstotkov.

SKOKI V VODO: 14. julija je v 
Radencih začela redno delovati 
nadaljevalna šola skokov v vodo. 
Skakalce redno trenira profesor 
Boris Ošlak iz Maribora. Ze po 
nekaj dneh te šole je bilo zabe
ležiti viden napredek skakalcev.

LJUBLJANA
(M. L.) BALINANJE — Na igri

ščih Elektre, Zarje, Rožne doline,

Invalida in šiške se je pomerilo 
40 balinarjev iz vseh ljubljanskih 
klubov v tekmovanju posamezni
kov za prvaka Ljubljane. Zmago
valci na posameznih igriščih so 
Lcgonder (Poštar), Loboda (Ja
dran), Gombač (Zarja), Pirnar 
(Zarja) in Novak (šiška). Teh pet 
igralcev in prvak Gorenjske bodo 
nastopili v finalu okrajnega in 
republiškega prvenstva, ki bo pri
hodnje dni v Ljubljani.

NOVO MESTO
(M. G.) Mali nogomet — Na po

budo občinske zveze za telesno 
kulturo Novo mesto je bila usta
novljena liga v malem nogometu. 
Tekmovanje se je pričelo 13. ju
nija in končalo 9. julija. Spomla
danski prvak je postala ekipa No
vega mesta z 19 točkami. Ostala 
moštva so se zvrstila takole: 
Otočec 19, Kremen 18, Občina 15, 
Mirna peč 14, Kandija 13, Stra
ža 9, študent 9, šmihelj 6, Iskra 
4, IMV 3 in Pionir 1 točka. Jesen
ski del tekmovanja se bo pričel 
1. septembra.

RADOVLJICA
(J. P.) Plavanje — V pred

zadnjem kolu II. zvezne lige je v 
Radovljici gostoval zagrebški Med- 
veščak. Končnega zmagovalca je 
določila Šele ženska štafeta. Rezul
tati: moški — 400 m prosto — 
Gorjanc (R), 200 m prsno — Seko- 
vanič (R), 200 m hrbtno — Dirk 
(R), 200 m metuljček — Smrekar 
(R), 100 m prosto — Lutilski (M),

4 x 100 mešano — Medveščak. žen
ske: 400 m prosto — Horvat (M), 
200 m prsno — Kumer (M), 100 m 
hrbtno — Avguštin (R), 100 m 
metuljček — Jensterle (R), 100 m 
prosto Jurinjak (M), 4x100 m
prosto —- Medveščak. Končni re
zultat: Radovlica : Medveščak
8851:9117.

TRBOVLJE
(F. š.) Nogomet — Mladina Tr- 

bovlj se je pomerila z ustrezno 
ekipo JLA (graditelji zasavske ce
ste). Zmagali so Trboveljčani z 
rezultatom 5:0. Tudi v odbojki so 
bili prav tako uspešni domačini 
z 2:1.

Balinanje — Prijateljski dvoboj 
med STT in Metalko iz Maribora 
se je končal v korist Mariborča
nov, ki so zmagali s 13:7 in 13:8.

NOVA GORICA
(R. M.) Rokomet — V prejšnji 

številki smo napačno objavili re
zultat tekme m«i Vipavo in Do
bravljami. Rezultat se pravilno 
glasi: RK Vipava : RK Dobrav
lje 10:9.

PTUJ
(V. M.) Nogomet — Z zaostalo 

tekmo občinske nogometne lige 
med Markovci in Gorišnico, v ka
teri je zmagala Gorišnica s 4:2 se 
je končalo letošnje tekmovanje v 
občini. Prvak je popolnoma za
služeno NK Pekar, ki je bil za 
razred boljši od ostalih s pred
nostjo 11 točk. Vrstni red je tak

šen: Pekar 37 točk, Markovci 26, 
Videm 24, Desternik 21, Rogozni
ca 20, Gorišnica 19, TAP 18, TGA 
16, Kovinar 14, Dornava 12 in Ti
skarna 8 točk.

MARIBOR
(PK) KOŠARKA: v prijateljski

mednarodni tekmi je italijanska 
ekipa Portuale, ki je na turneji 
po Sloveniji, igrala tudi z Bra
nikom. Belo-črnim se je poznalo, 
da še niso v treningu, saj niso bi
li kos razigranim gostom, ki so 
se izkazali predvsem v drugem 
polčasu, posebno pr. visoki Lec- 
nori. Zmagala je ekipa Portuale 
z 68:52 (33:24). Pri domačih je dal 
največ košev Šilih (11), pri Ita
lijanih pa Cosmelli 15.

— NOGOMET: v prijateljski
mednarodni tekmi je Maribor z 
2:0 (2:0) premagal madžarsko dru- 
goligaško moštvo MAV TAC Gy(3r. 
Tekmi je prisostvovalo v Ljud
skem vrtu okrog 2000 gledalcev, 
strelca pa sta bila Kranjc v 14. 
in Pirc v 45. minuti. Domačini so 
bili ves čas v premoči, vendar 
je v drugem polčasu odlično bra
nil mardžarski vratar Batlor.. So- 
vrovič je dosegel pravilen zadetek, 
ki pa ga je stranski sodnik raz
veljavil, enkrat je zadel vratnico, 
podobno kot Pirc. Maribor je 
igral nekoliko slabše kot proti 
Trešnjevki, vendar zato tehnično 
bolje, pretirane kombinacije pa 
niso prinesle končnega efekta. So- 
dJ. je prav dobro Janžekovič iz 
Maribora.
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NAŠI ORODNI TELOVADCI SE PRIPRAVLJAJO ZA TOKIO

Precejšnje posledice 
zaradi cepljenja

10. avgusta zadnja izbirna tekma v Ljubljani — Miro Cerar bo nastopil 
24. avgusta na mednarodnem turnirju v Oslu — Nobenega mednarodnega 

dvoboja pred odhodom v Tokio, ker so Poljaki odpovedali srečanje

Tudi v tej vročini Študij
ska telovadnica v Ljubljani 
ni nikoli prazna. Naši naj
boljši orodni telovadci, ki 
bodo nastopili v Tokiu, se 
pridno pripravljajo za to po
membno prireditev. Kljub- 
vročini je treba neprestano 
ponavljati in izpopolnjevat; 
vaje na orodjih, saj bo tek
movanje v Tokiu zahtevalo 
izvedbo vaj tako rekoč brez 
napak. Le tako bo uvrstitev 
naših najboljših tudi v To
kiu solidna.

Zadnje dni je vnema naših 
treh olimpijcev Cerarja, Šro
ta in Brodnika, ki se priprav
ljajo v Ljubljani pod vod
stvom trenerja Gregorke, ne
koliko manjša. To pa iz po
vsem razumljivega razloga, 
saj so bili v ponedeljek, 20. 
julija prvič cepljeni, kar je 
razumljivo napravilo določe
no reakcijo.

Miro Cerar nam je na vpra
šanje, kako se počuti, dejal:

— Prvo cepljenje sem opra
vil že nekoliko prej kot Šrot 
in Brodnik. Reakcija je bila 
precejšnja in pet dni nisem 
mogel telovaditi. Upam, da 
bosta ostali dve cepljenji 
manj hudi. No, zdaj je naj
hujše že za menoj in spet 
lahko redno treniram.

Kako se počutite kot diplo
mirani pravnik?

— Pri mojih pripravah za 
Tokio je bilo velikega pome
na, da sem zadnje izpite 
opravil že v juniju in sem 
zdaj lahko pri treningu mno
go bolj zbran.

Tudi Tine Šrot je moral 
več kot teden dni po ceplje
nju počivati in ni mogel tre
nirati. Takole nam je dejal:

— Mislim, da še nisem bil 
tako bolan kot po tem cep
ljenju. V ponedeljek sem bil 
cepljen in šele naslednji te
den v torek sem začel s prav 
skromnim treningom.

Še najbolje je prenesel cep
ljenje Janez Brodnik, ki je 
počival komaj štiri dni po 
cepljenju.

— Zdaj se že dobro počutim 
in tudi na posameznih orod
jih mi gre kar dobro. Poseb
no sem vesel, da mi gre do
bro na konju — vsaj na tre
ningu — saj je bila to doslej 
moja najslabša točka. Kako 
pa bo na tekmi, pa bomo 
seveda videli.

TRENER GREGORKA:
PRIPRAVE PO NAČRTU

Za kratek razgovor smo 
poprosili še trenerja naših 
olimpijcev Borisa Gregorko. 
Na vprašanje kakšne tekme 
bodo imeli naši olimpijci 
pred odhodom v Tokio, nam 
je 'dejal:

— V soboto in nedeljo smo 
nastopili v Skopju na »Pro
slavi solidarnosti« v poljub
nih vajah. To tekmovanje ni 
preveč naporno in so ga tek
movalci zmogli kljub ceplje

nju. 10. avgusta bodo v Lju
bljani zadnje izbirne tekme, 
na katerih bomo določili se
dem kandidatov. V Tokio bo 
odpotovalo šest tekmovalcev, 
vendar se bo morala z njimi 
do zadnjega pripravljati še 
ena rezerva, če bi se kdo od 
prvih šestih poškodoval in ne 
bi mogel v Tokio.

Napovedanega dvoboja s 
Poljsko ne bo, ker so ga Po
ljaki odpovedali. Mednarod
no tekmo bo imel pred od
hodom v Tokio le še Miro 
Cerar, ki so ga za 24. avgu
sta povabili na mednarodni

osvežili. Septembra pa bodo 
na vrsti skupne priprave naj
brž v Beogradu v Košutnja- 
ku.

• Ce upoštevamo, da bodo 
0 zadnje izbirne tekme v 
9 v sredini avgusta in da se
• bodo nato naši orodni te-
• lovadci, ki se bodo zbrani
• za Tokio pripravljali pri- 
0 bližno dva meseca, potem 
9 je vprašanje, če bodo pri- 
$ prave v Košutnjaku lahko
• tudi uspele. Že nekajkrat

• smo se prepričali, da skup-
• ne priprave za daljšo do-
0 bo niso preveč uspešne in 
0 bi tudi tokrat kazalo raz- 
0 misliti, če je Košutnjak 
0 primeren kraj za pred- 
0 olimpijske priprave. Dose- 
0 danji rezultati in pripra- 
0 ve kažejo, da so naši olim- 
0 pijci dobro razpoloženi in 
0 tudi dobro pripravljeni ter 
0 zato ne bi kazalo spremi- 
0 njati načina priprav, po- 
0 sebe j še, ker so pogoji v 
0 Ljubljani odlični. Način 
0 priprav kakršen je bil do- 
0 slej bi bil najbrž primeren 
0 do samega odhoda v To- 
0 kio. Marjan Gogala

Dva olimpijca Cerar in Brodnik v kratkem pomen-* 
ku med počitkom ob konju

Japonska plavalna zveza je določila plavalce za olimplj- 
ske igre v Tokiu in sicer 29 moških in 16 žensk. Izbrani so: 
prosti slog — Okade, Vamanaka, Tamagake, Sasaki. Nakano, 
Fujimoto, Ishihara, SToshimuda, Iwomoto, Fukui, Shoji, 
Iwasaki, hrbtni slog — Fukushuma, Okuma, Ito, prsni slog 
— Matsumoto, Ishikavva. Tsurumine. Shiikiishi, metuljčkov 
slog — Sato, Nakajima, Kadonaga,Obayashi, skoki — Toša, 
Knno‘*v Camano, \rimttsu, Otsubo, ženske prosti slog —

OLIMPIJSKI BILTEN

tviiiiui__ vva, Azuuia, uragami, hrbtni slog — Tanaku.
Kihara, prsni slog — Vamamoto., Morizane, metuljčkov slog
— Takahashi. Sato, Taito, mešano — Ezaka, Matsuda, skoki
— Mabuchi, VVatanabe, Osaki.

Za bodočega predsednika mednarodnega olimpijskega ko 
miteja sta samo dva Kandidata: dosedanji predsednik, Ame- 
rikanec, Avery Biundage in olimpijski zmagovalec v teku na 
400 m ovire in predsednik mednarodne atletske fcVeze, Anglež 
markiz Exeter (Burghley).

•
Francozi so po morski poti poslali v Tokio 3.000 stekle

nic bordojskega vina, 25.000 steklenic mineralne vode in 2 
toni različnega sanitetnega materiala in zdravil ter prepa
ratov za potrebe svojega olimpijskega zastopstva.

•
Japonci se bojijo tatvin dragocenih olimpijskih vstopnic, 

ki jih pošiljajo v inozemstvo, zato jih japonska banka poši
lja v zavojih, ki niso z ničemer označeni tako, da bi lahko 
kdo menili da so v njih olimpijske vstopnice.

•
Japonski meteorološki institut napoveduje za čas olim

pijskih iger (10 do 24. oktober) suho vreme in sicer v prvem 
tednu zel« lepo vreme, v drugem pa lepo, toda hladno vreme.

•
V Osaki so odprli nov stadion za 20.000 gledalcev. Na tem 

stadionu bodo odigrali dve tekmi olimpijskega nogometnega 
turnirja, po igrah pa bo prizorišče atletskega troboja ZDA — 
Commcnwealth — Japonska

o
Prvo od skupno petih olimpijskih vasi so svečano odprli 

na Japonskem. To je olimpijska vas jadralcev v Oiso, 62 km 
od Tokia. 350 jadralcev bo bivalo v štirinadstropni zgradbi, 
ki jo bodo pozneje uporabljali kot hotel. Bazen te »vasi« so 
v izgradnji še glavna, razen tega pa posebne /a jahače v Ka- 
ruizawi, kolesarje v Hachioji in kajakaše in veslače ob jezeru 
Sagami.

Nova japonska vlada ima tudi ministra za olimpijska 
vprašanja. No-vi olimpijski minister je postal Ichiro Kono.

•
Organizacijski komite trenutno mrzlično išče 500 šoferjev 

za 130 uradnih vozil, ki jih bodo uporabljali med olimpij
skimi igrami.

•
V skupno nemšKO ekipo se je do sedaj uvrstilo 144 šport 

nikov In sicer 86 iz DR Nemčije in 58 iz ZR Nemčije.

Janez Brodnik pravi, da se zadnje čase na konju »odlično počuti-i-

turnir v Oslu na Norveško. 
Tam bodo zbrani vsi najbolj
ši orodni telovadci Evrope.

Kdo ima po vašem mnenju
največ upanja za uvrstitev 
v vrsto?

— Po rezultatih. ki jih 
imamo zdaj na razpolago so 
najresnejši kandidati Cerar, 
Šrot, Brodnik, Petrovič, Ča- 
kleč in Vidovič. Seveda pa 
bo šele zadnja izbirna tekma 
pokazala, kdo bo dobil me
sto v letalu za Tokio.

Ali bo tekmovalce motilo, 
ker imajo letos tako malo 
mednarodnih srečanj?

— Mislim, da ne. Na skup
nih pripravah v Ljubljani so 
se zvrstili vsi kandidati in v 
nekaj dneh smo predelali po
ljubne vaje. Za posameznike 
smo tudi določili kakšne naj 
bodo poljubne vaje in zdaj 
jih doma še izpopolnjujejo.
V avgustu bomo imeli še en 

dan skupnega treninga, na 
katerem bomo vaje še enkrat

Ali je Lynn Davis 
prihajajoči Jesse Oivens II ?

Skakalec v daljino iz Wa- 
lesa, Lynn Davis, je ena od 
britanskih nad na olimpij
skih igrah v Tokiu. Nedavni 
rezultat 8,02 'uvršča 22-letne- 
ga študenta telesne kulture iz 
Cardiffa med najresnejše fa
vorite za eno izmed olimpij
skih medalj. Davis ni odkrit
je letošnje sezone. Že lani bi 
kmalu na veliko presenečenje 
vseh premagal na dvoboju SZ 

—Velika Britanija svetovne
ga rekorderja Ter-Ovamesja- 
na. Do zadnjega skoka je 
vodii Lynn in šele s svojim 
šestim poskusom se je veliki 
Igor rešil neprijetnega pora- 

Letos bi zmaga nad renomi- 
ranimi nasprotniki, vključno 
Bostonom in Ter-Ovanesja- 
nom na pomenila več velike

ga presenečenja, saj si je Da
vis že ustvaril solidno ime. 
Njegov trener Ron Pickering 
meni, da bo do iger še na
predoval: »Lynn je v polnem 
razvoju. V pretekli zimi sva 
zelo forsirala splošni kondi
cijski trening, sedaj pa pili
va tehniko in rezultati ne bo
do izostali.«

Zanimivo je, da je prav 
Igor Ter-Ovanesjan marsikaj 
pomagal Lynnu, saj sta od 
omenjenega dvoboja dobra 
prijatelja in je svetovni re
korder Angležu že »izdal« 
obilo skrivnosti svojega tre
ninga. Lynn je tip sprinterja- 
skakalca kot je bil pred leti 
Jesse Owens, ki je bil ideal 
te kombinacije. Kot Owens 
združuje Davis hitrost, gibč

nost in skočno silo. 25. maja 
1935 je črnopolti Amerikanec 
v manj kot dveh urah dose
gel nove svetovne rekorde v 
skoku v daljino, teku na 220 
yardov in 220 y ovire, mimo 
tega pa je izenačil še rekord 
na 100 y. Davisova bilanca na 
Britanskih igrah v Londonu 
seveda ni bila na taki ravni, 
pač pa nekoliko slična: v 
majhnih razmakih je Lynn 
zmagal v predteku, polfinalu 
in finalu teka na 100 y, vmes 
pa je skočil svojo rekordno 
serijo v daljino. Prav zaradi 
takega vzporejanja danes 
Lynna nekateri že imenujejo 
beli Owens, čeprav si mora 
ta častni vzdevep šele pribo
riti s še boljšimi dosežki v 
sprintu in skoku v daljino.

Letos pozimi je mnogo tre
niral z utežmi, medtem ko je 
pravi skakaški trening garni
ral z mnogimi posebnostmi 
kot skakanjem v jopiču, ki 
je bil obtežen v svincem in 
težkih vojaških čevljih. S po
sebej za to prirejeno gimna
stiko pa se je boril proti mo- 
rebitnim škodljivim posledi
cam tega treninga za moč. 
Pri nedavnem obisku v ZDA 
so ga strokovnjaki zelo ugod
no ocenili in ugotovili, da je 
med najbolj gibčnimi skakal
ci v daljino. Njegovo pot je 
financirala neka pivovarna, 
ki pomaga tudi bosemu ev
ropskemu prvaku na 5000 m 
Tullohu. Lynn meni: »Če gre 
moja pot po tokijsko meda
ljo čez pivo, zakaj pa ne?«



Perušic in Lamza 
v dresu Niinchen 1860

Priznanje Gradišniku
Te dni smo zvedeli, da 

bo potoval v spremstvu 
naših atletov na olimpij

ske igre v Tokio priznan 
celjski atletski strokov
njak, Fedor Gradišnik. Ta 
odločitev atletskih .foru- 
rnov je prav gotovo veli
ko priznanje slovenskemu 
atletskemu delavcu m 
strokovnjaku, ki je do
slej ves prosti čas svoje 
.ga življenja posvetil na
ši atletiki. Fedor Gradiš
nik je vzgojil vrsto od

ličnih atletov, ki se niso 
/ izkazali, samo doma, tem- 

v jč so ponesli sloves na- 
š ga športa tudi daleč. 
izven .meja ožje in širše 
domovine. Naštejmo sa
mo nekaj' imen naših 
atletov, kj jim je bil 
Gradišnik svetovalec, tre
ner in prijatelj: Lorger, 
Lešek, Kolnik, Važič, 
Hanc, Brodnik. Šikovče- 

’.-va, 'Stamejčičeva in vrst’
' novah mladih, ki šele 
stopajo v atletsko areno. 
Fedorju Gradišniku za. t 
priznanje tudi naše če
stitke.

.—.—- -

ZVEZDE IZ BOSTONA

Chamberlain je mnogo višji
¥ šestem nadaljevanju feljtona »Zvezde iz Bostona« boste lahko 

brali o težki poškodbi Billa Eusseiia in nesrečne izgubljenem naslovu 
svetovnega profesionalnega prvaka.

Najbolje plačana profe- 
-sionalma košarkarja sveta 
sta nedvomno najboljši 
strelec NBL Wilfc Cham
berlain (Sam Franc; sco 
Warrioxs) in Bill Bussell 
(Boston Celtacs) s košar
karskimi« dohodki okoli 
100.000 dolarjev letno! Ne
pozabni dvoboji Chame- 
berlain: Russell so v zad
njih sezonah največja po
slastica za ljubitelje ko
šarke v devetih mesecih 
NBL — New Yorku, Bo
stonu, Saint Louisu, Cin- 
oimmaittaju, Los Angelesu, 
Sam Franciscu, Phiiadel- 
phijd, Baltimoru in De- 
troidu. Kdo je boljši? — 
je novo košarkarsko vpra
šanje brez odgovora. Res 
je, da je BiH Russell tre- 
nutno edini obrambni 
igaxl.ee ZDA, ki lahko pre- 
urečn Chamberlainu — da 
izpolni« svojo normo 50 
očk na eni tekmi!
Wilt Chamberlain je učin- ' 

(ovitejši, BiH Russell pa 
roristnejši! — je na tur- 
reji po Jugoslaviji izjavil 
tase Jones. Chamberlain 
e mnogo višji — 218 : 206 
m, Russell pa hitrejši. 

Ssn Franoiscio IVarriorsi 
so imeli v letošnjem sve
tovnem finalu praktično 
samo enega igralca1 — 
Chamberlaina, Boston Cel

it es pa pet izenačenih 
košarkarjev z dobro uigra
nim nasprotnim napadom. 
Zanimivo je, da Chamber
lain vedno meče iz skoka 
z leve strani s kakih 5 do 
6 m — na tablo. Velemoj
ster košarkarskih blokov 
Russell je ob talcem me
tu popolnoma nemočen, 
zato pa je mnogo^Bitrejšj 
v bliskovitih nasprotnih 
napadih. Chamberlain se 
ob metih na koš odrine 
visoko v zrak in se ustavi 
šele v outu — daleč za ko
šem, medtem ko Russell 
samo počaka na koš ali 
odbito žogo in že sekundo 
ali dve pozneje je v na
sprotnikovi raketi. Cham
berlain se vrača v svojo 
raketo tri ali štiri metre 
za Russellom in vsaka od
bita žoga je tako zanesljiv 
plen najboljšega lovca od
bitih žog v zgodovini 
ameriške profesionalne 
košarke.

Letošnja profesionalna 
National Baskefball Lea- 
gue se ho začela meseca 
oktobra. Kdo bo svetovni 
prvak v sezoni 1964/1965? 
— smo vprašali najboljše 
košarkarje sveta v selek
ciji »Ali -Starš« ob gosto
vanju v Ljubljani. Anketa 
je pokazala velik favorit 
ponovno Bostocn Celties,

čeprav bodo Sam Francis
co Warriors, Saint Louis 
Hawks, Cincinatti Royals 
m Los Angeles Lakers le
tos nevarnejši kot kdajkoj 
li doslej.

BILL RUSSELL: »Bo
ston Celties! Zakaj? Vpra
šajte Reda Auerbacha!«

BOB' COUSY: »Boston
Celties! Svetovni prvaki 
bomo — dokler bo igral 
Russell!«

BOB FETTIT: »Saint
Louis Hawks, Boston Cel
ties ali Cincinatti Royals! 
Zares me skrbi, kdo bo le
tos lahko ustavil košarkar
ski tandem iz Cincmattija 
Robertson — Lucas!«

JERRY Lucas: »Boston 
Celties! Nimamo še dovolj, 
rutine, da bi lahko upali 
na svetovno prvenstvo.«

OSCAR ROBERTS«: 
»Omcinatd RoVal! Ali ni 
že čas, da premagamo Bo
ston Celties. Lani smo v 
zapadni skupini zmagali s 
7:5 in zares ni nemogoče, 
da izločimo Bostončane v 
letošnjem svetovnem pol
finalu. Zares je škoda, da 
se srečamo že pred fina
lom kajti tekme Cincinatti 
Royals : Boston Celties so 
resnični limfe košarkar
ske profesionalne sezone 
v ZDA!«

KONEC

Na prvi pogled bi se človek zgrozil in samo 
vzdihnil: Kaj je mogoče, da se tudi v športu doga
jajo takšne stvari? To ni šport, temveč klavnica! 
Naša posnetka morda res vzbujata pri bralcu 
grozljive privide in nepotrebno slabo počutje. Toda, 
če vam povemo, da je takšnih prizorov tudi v 
športu vedno več, da pa je zato tudi zdravniška ču
ječnost večja, potem smo vas gotovo potolažili. Oba 
kolesarja, ki se nam predstavljata v nevsakdanji

podobi, sta se znašla v hudi stiski Po Fran-firki
eiji. Tekmovalec, ki je v. joku si,en’žil obraz, 
pravkar pripoveduje svojo tragedijo ^^ti, ko so 
mu pošle moči in ni mogel več vodečih.
Drugi, s krvjo oblitim obrazom P’ ^ tik pred 
ciljno črto zavozil na pločnik, pa^1 na kamniti 
rob in si prebil lobanjo. No, kasS^ s,i> se oba 
potolažila in naslednji dan še z vet/ Vnemo priti
skala na pedala. Občudovanja vrč*1 'ztrajnost!

Ni dolgo tega, ko je razbu
rila nogometne ljubitelje 
vest, da sta nepričakovano 
zapustila Zagreb In Dinamo 
znana nogometaša Perušič in 
Lamza. Njun odhod je ilega
len, saj nista dobila dovolje
nja naših nogometnih foru
mov za nastop v tujini. Na
stala je prava afera in vanjo 
so vmešali tudi funkcionarja 
W61fla, češ da jima je poma
gal pri tej nedovoljeni poti. 
Naši nogometni forumi niso 
privolili zahtevam nemške fe
deracije in nogometnega klu
ba Munchen 1860, ko so zah
tevali izpisnico in. privoljenje 
za nastop obeh ubežnikov v 
novem nogometnem okolju. 
Zato bosta morala oba nogo
metaša počakati 12 mesecev 
in šele nato bosta lahko na
stopala za omenjeni klub. 
Ne moremo si znebiti vtisa, 
da naši klubski funkcionarji 
prav malo ali nič skrbijo za 
moralno plat svojega član
stva/ saj prav ta primer na
zorno kaže, kako vsi skupaj 
vzgajamo zvezde brez etičnih 
vrednot. Posnetek nam pri
kazuje Perušiča (na levi) in 
Lamzo skupaj z novim tre
nerjem Merklom.

Trening je boljši 
od čarovnije

Brazilski nogometni klub FC 
Griteiros je imel poseben tehnič
ni Štab: razen običajnih funkcio
narjev še glasbenika, ki je na raz
nih glasbilih skrbel za razvedrilo 
igralcev, nadalje astrologa, stro
kovnjaka za čarovništvo in razla
galca Vani. Kljub tej obilici »Stro
kovnjakov« pa so v 15 tekmah do
bili le dve točki in bili na zad
njem mestu prvenstvene lestvice, 
bar je imelo za posledico odpoved 
vsem »strokovnjakom« in angažira
nje trenerja in maserja. Po tej 
spremembi so že dobili tri tek
me in eno igrali neodločeno. Na 
steno svojih klubskih prostorov pa 
so zapisali parolo: Trening je
boljši' od čarovnije.

MtCHEL JAZY — Sloviti francoski atlet ne pozna počitka. Dan za dnem od zgodnjih 
jutAnjih ur pa do večera načrtno in postopoma izpopolnjuje svojo formo. Strokovnjaki 

pravijo, da je eden od favoritov v teku na 5000 m v Tokiu. JAZY pa molči ., .

Prav danes, na tretji strani 
Poleta, odgovarja na naša 
vprašanja znani nogometni 
strokovnjak Franjo W61fl. 
Med drugim trdi tudi to, da 
je pri nas vedno manjše za
nimanje za nogometno igro 
in zato tudi ni zahtevne se
lekcije. Po mestih je prema
lo travnate površine, kjer bi 
mladina — tako kot včasih 
— našla svoj »življenjski pro
storček« in kjer bi imela vso 
možnost izživljati se v nogo
metnem znanju. Tale posne
tek pa nam kaže povsem ne
kaj drugega, kar trdi popu
larni Molfl. V Angliji in tudi 
v Nemčiji mladi nogometaši 
ne iščejo travnate površine, 
temveč se zadovoljijo tudi z 
najmanjšim prostorčkom ob 
tem ali onem obzidju, celo 
ob hišah, kjer poizkušajo po
snemati ono, kar so videli 
pri svojih starejših vzorni
kih. Problem, torej, ni v tem, 
da mfitttina nima možnosti 
za nogometno igro, temveč v 
tem, da išče drugo pot raz
vedrila in si izbira tiste pa
noge, ki ji bolj ustrezajo. 
Zatorej velja drugo opozori
lo: več popularizacije v vseh 
oblikah za nogometno igro 
pa se bo to stanje spreme
nilo!

REZERVIRANO 
ZA UR AL« E

RAD BI POSTAL NOVINAR

V zadnji številki vašega lista sle na 
prvi strani objavili razpis, v katerem 
pravite, da rabite za delo v redakciji 
stalne sodelavce, ki hirajo veselje do 
športnega 'novinarstva. Tudi sam si že 
dolgo časa želim, da bi postal športni 
novinar in me zanima nehaj podrob
nosti c tem razpisu. Upam, tla boste 
moji prošnji ustregli in se vam že v 
naprej najtopleje zahvaljujem.

L. A., Celje.

Na naš razpis smo prejeli veliko šte
vilo prošenj, med katerimi pa je tudi 
mnogo takih prosilcev, ki se ne zave
dajo dobro, kakšne so zahteve za šport
nega novinarja. Najprej moramo pove
dati, da je bil naš r, _ za stalne ho
norarne sodelavce, to’-' a je namreč 
praksa v tem poklicu in šele potem, ko 
ima nekdo nekaj prakse v novinarskem 
delu lahko pride do redne zaposlitve. 
Med prosilci je tudi mnogo takih, ki 
so končr ': le osemletko, to pa je za po
klic novinarja preskromna' izobrazba.

V našem uredništvu bi torej fr.di 
imeli nekaj honorarnih sodelavcev, 
predvsem za nedeljsko "‘''o, .r ravi 
za poročanje o posameznih športnih 
dogodkih, in za- deto ob nedeljah v re
dakciji. Kot rečeno je to honorarna za
poslitev, primerna predv^rm za mlaj
še sodelavce, ki se v bodoče mislijo po
svetiti poklicu špo rega novinarja. Mi
slimo, da smo vam na krr o pojasnili 
namen našega razpisa, vsem tistim pa, 
ki bodo po našem ir prišli v po
štev za, takšno delo, bomo pismeno, 
sporočili, kdaj naj sc zgksijo v na
šem uredništvu.

DVOMIM V KVALITETO

Te dni spremljam kolesarsko dirko 
»Po Jugoslaviji« in se čas sprašu
jem, kakšna je kvaliteta letošnjih ude
ležencev? Vprašanje je toliko bolj upra
vičeno, ker so organizatorji precej na 
široko reklamirali to kolesarsko pri
reditev, ki je tudi jubilejna. Sprašu
jem se in se z zanimanjem obračam 
tudi na vas, če mi lahko odgovorite 
na vprašanje: ali je ta prireditev zares 
kvalitetna oziroma ali tekmujejo res
nično najboljši amaterji iz vse Evrope?

P. A., Ljubljana.

Rečebe je bilo, da bo naša etapna 
dirka zares letošnja najkvalitetnejša 
amaterska prireditev. Kaže pa, da temu 
ni tako, temveč da so kvalitetni ie po
samezniki, medtem ko večina držav ni 
poslala najboljših ekip zato, ker se pri
pravljajo za nastop v Tokiu. Kaže pa

h, da so c-’' boljši vozači na dirki 
okrog Kanade, saj med njimi zasledi
mo nekatera znana imena, ki so nasto
pala na mnogih kvalitetnih mednarod
nih dirkah. Torej, verjetno res daleč 
od najkvalitetnejše prireditve.

SL ^
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Rokometaši trboveljske
ga Rudarja so v ponede
ljek pričeli s treningom. 
Na igrišču se je zbralo 
vseh 14 igralcev, ki so pri
čeli z delom pod vodstvom 
trenerja Bašiča, Start v 
zvezni rokometni ligi ne 
bo lahek, zato pa so pri
prave toliko zahtevnejše. 
Številni gledalci spremlja
jo vsak korak njihovega 
ligaša.

Te dni je prišla v Ljub
ljano skupina namiznote
niških igralcev iz Zahodne

Nemčije. Med njima je talil 
tudi reprezentant Schdller. 
Vsi so na dopustu v Opa
tiji dn so sc prišli ogledat 
novo dvorano, kjer bo 
aprila svetovno prvenstvo.

V biltenu št. 1 je bila 
namreč objavljena maketa 
novega objekta dn čeprav 
je bilo jasno napisano, da 
je to ie maketa, je nekaj 
časopisov, M so objavah 
posnetek makete, poroča-, 
to, da je to že zgrajena 
dvorana.

Na plavaiišču na Ta»š- 
majdanu je pred dnevi

prišlo do precejšnjega 
razburjenja. Pred tekmo 
v -»vaterpolu Partizan : Pri- 
roorac je delegat Plavalne 
zveze Jugoslavije, Vlaho
vič, zahteval, da zapustijo 
plavalni stadion vsi gledal
ci — funkcionarji uprave 
Tašmajdana in celo novi
narji. Seveda je zaradi te 
odločitve nastalo hudo 
prerekanje, toda uradni 
predstavnik PZJ je odloč
no vztrajal pri svoji odlo
čitvi. Ko so ga vprašali, 
zakaj je tako trmoglav, je 
odgovoril: »Izpolnjujem
odločbe predstavnikov liga 
odbora zvezne vvaterpolo

lige!« Na vprašanje zakaj 
takšna odločitev liga od
bora pa je pojasnil, da 
bodo tako delali odslej na
prej povsod, kjer plavali- 
šča nimajo pogojev za ne
moteno delo sodnikov. 
Zgodilo se je namreč, da 
»o »objektivni« gledalci z 
roba bazena sugerirali so
dnikom kakšne naj bodo 
njihove odločitve.

Na danki »Po Jugosla
viji« je že pri drugi etapi 
prišlo do ostrih protestov-.

Predmet hude krvi so ne
sposobni sodniki. Zgodilo 
se 0e. da uradna arbitrd 
do poznih večernih ur ni
so hali sposobni sestaviti 
uradne razvrstitve, tako da 
so bili novinarji prisilje
ni računati rezultate sa
mi. Celo več, ko so poka
zali' svoj uradna bilten 
predstavnikom sedme sile, 
so jun. zbrani novinarji 
»uradne biltene« hvaležno 
vrni; s pripombo', da je v 
njih vse polno napak. No, 
le kaj si mislijo mnogi 
tuji novinarji o nači jubi
lejni dirki...

I
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SEP HERBERGER
IME POJE

Izmišljena zgodbica, povzeta po zahoduonem- 
škem časopisu, ki pa lepo ilustrira popularnost 
športnikov in stanje na trgu z gramofonskimi 

ploščami.

»Ali je res, gospod produ
cent gramofonskih plošč, da 
pripravljate novo ploščo s 
petjem bivšega zveznega tre
nerja Seppa Herbergerja?

»Ne, žal ta vest ni točna. 
Seveda, Če bi gospod Herber- 
ger hotel zapeti pesmico, bi 
bili mi takoj zato in bi. zalo
žili tako ploščo.«

»Torej pomenijo pojoči 
športniki'običajno dober po
sel za založnika gramofon
skih plošč?«

»Da, skoraj vedno. Seveda 
pa pride včasih tudi do raz
očaranj. če prodamo 30.000 
komadov te ali one plošče, 
je za nas že to dober posel, 
od tam naprej pa odličen. 
Doslej so še vsi športniki —

ZDA : SZ V ATLETIKI

prevci dosegli to , številko.. 
Samo »Blue Jeans« boksarja 
Bubija Scholza je dosegla 
80.000.«

»Toda športniki večinoma 
kaj slabo pojejo, na primer 
Marika Kilius in Hans-Jiir- 
gen Baumler ...«

» ... nas ne zanima, da le 
prodajamo njihove plošče.«

»Kiliusova in Baumler to
rej, po vaši lastni izjavi ne 
znata peti, pa sta postala že 
prava zvezdnika gramofon
skih plošč. Alj se vam ne zdi, 
da je to precej čuden posel?«

»Bila sta svetovna prvaka 
in kot taka zelo znana, skoraj 
bolj kot zvezni kancler, zato 
torej, izkoriščamo to popu
larnost.«

»Ali naj bi oba drsalca pela 
še nove pesmi, oprostite, 
kašljala in cvilila?«

»Toliko časa dokler posel 
uspeva, zakaj pa ne. Pa prav 
vseeno ali pojete, cvilita ali 
kašljata v mikrofon.«

»Hočete reči: dokler bodo 
kupci dovolj naivni, da bodo 
te plošče kupovali, boste pač 
to ,petje' še naprej snemali 
in prodajali?«

»Ne, to nisem rekel. O na
ivnosti ne odločamo mi.«

»Ne o naivnosti, pač pa 
vplivate na okus.« _

»Mi želimo le zaslužiti čim 
več denarja in nič drugega. 

.Vzeli bomo vsakega znanega 
športnika, ki bi hotel peti na 
naših ploščah.«

»Torej, boste ta posel še 
razširili?«

»Seveda, zmagovalnega ko
nja ne velja puščati v hlevu.«

»In kdo bo ta vaš naslednji 
paradni in pojoči konj?«

»To pa je odvisno pred
vsem od Tokia.«

»Tako torej, čakali boste 
na zlate medalje z olimpij
skih iger?«

»Da, že v Tokiu bomo po
skušali z njimi podpisati po- 
godbe.«

»Peti pa jim, olimpijskim 
zmagovalcem, ni treba znati? 
Samo znani morajo biti? Pa 
še enkrat med nama: ali 
Sepp Herberger res noče pe
ti?«

»Ne, žal zares ne.«

Skupno za ZDA - toda brez rekordov
Dvoboj atletskih gigantov 

na olimpijskem stadionu v 
Los Angelesu se je končal 
kot je bilo še posebej priča
kovati po presenetljivih izi
dih prvega dne,, s skupno 
zmago domačinov s 187:156 
točkami. To je prva skupna 
zmaga atletov in atletinj 
ZDA, rezultat uspeha enih in 
drugih. Ženske so namreč do
živele najmanjši poraz, moški 
pa največjo zmago v zgodo
vini dvobojev. Predvsem ame
riška dekleta so izredno 
ugodno presenetila in v vrsti 
panog odpravila svoje starej
še, mestoma že tudi prestare, 
nasprotnice iz Sovjetske zve
ze. Ob tem prav bode v oči 
relativno Visoka povprečna 
starost reprezentantk SZ (Po

pova, Itkina, Gurevič, Cen- 
čik, Zibina itd.).

Drugi dan dvoboja je pri
nesel nekoliko slabše rezulta
te kot prvi, svetovnih rekor
dov ni bilo, čeprav. presene
čenj tudi tokrat ni manjkalo. 
Sovjetski atleti in atletinje, 
ki jih je bolj kot domačine 
ovirala huda vročina, pa očit
no še niso v olimpijski formi 
in z nekaj izjemami tudi ne 
kaže, da bodo sodih med 
favorite za zlate medalje v 
Tokiu.

Rezultati drugega dne: mo
ški — 200 m Carr (ZDA) 20.5, 
Drayton (ZDA) 21.0, Zubov 
(SZ) 21.3, Savčuk (SZ) 21.7, 
800 m Siebert (ZDA) 1:47.5, 
Mitchel (ZDA) 1:48.4. Tolp 
(SZ) 1:49,9, Krivošejev (SZ)

1:52.4, 1500 m Grehe (ZDA) 
3:41.3, Belicki (SZ) 3:42.3, 
Groxh (ZDA) 3:45.7, Alekse- 
junas (SZ) 3:25.0, 5000 m
Sohul (ZDA 14:12.4, Dellinger 
(ZDA) 14:14.2, Orentas (SZ) 
14:18.0, Bolotnikcv (SZ) 
14:20.0, 400 m ovire Cawley 
(ZDA) 49.5, Hardin (ZDA)
50.2, Anisimov (SZ) 51.1, Ku- 
kliš (SZ) 52.3, 3000 m zapreke 
Young (ZDA) 8:42.1, Fishback 
(ZDA) 8:43.6, Osipov (SZ) 
8:43.9, Narodnicki (SZ) 8:57.4, 
višina Brumel (SZ) 2.23, 
Rambo (ZDA) 2.14, Carrut- 
hers (ZDA) 2.10, Hmarski 
(SZ) 2.05, troskok Davis 
(ZDA) 16.43, Krees (SZ) 16.19, 
Gorjajev (SZ) 15.85, Sharpel 
(ZDA) 15.38, disk Oerter 
(ZDA) 61.10, Silvester (ZDA)

Pesti - vredne 
milijone i 6 |

Keuins je imel torej prav 
Njegov varovanec je prišel do 
vrha, prav do vrha. Po borbi 
s Garpentierjem je bil nekaj 
več kot svetovni prvak, ki je 
obranil svoj naslov. Postal je 
idol Amer »kance v, junak naro
da in prava inkarnacija ameri- 
riškega boksa, še nekaj pa 
je bilo, kar je bilo za Teta 
Richarda še pomembnejše: 
Dempsev je bil in je ostal 
največja atrakcija boksa vseh 
časov,

Richard je to izkoristil ? 
vsem svojini ogromnim zna
njem in izkušnjami v organi/i 
ran ju boksarskih prireditev. 
Ignoriral je izziv črnega Har 
rv.ja Willsa. ki je bil preslab

za l>empseya, saj ga je kmalu 
zatem »pospravil« mladi Shar- 
ke.v. Za Richarda je bil 
Oempsev nepremagljiv. Kljub 
temu pa kmalu dobesedno po
letel iz ringa.

VVILLARDlJ POJO ANGELI
Medtem je Richard zopet 

napravil eno svojih velikih od
kritij: Argentinca Luisa Ange
la Firpa. Da bi najprej do
kazal kakšno zlato jamo je 
našel, je Richard najprej pu
stil Firpa boksati proti neko
liko ostarelemu \Villardu. Ta 
je imel že 37 let. znal pa je še 
vedno spraviti na tla kaj moč
ne borce.

Firpo je imel dotlej samo 
74 borb za seboj, vse je zma
gal. Nek ameriški reporter, ki 
je prvič videl Argentinca vr
šati po ringu in udarjati tako. 
da je bil človek preplašen že 
pri gledanju, ga je krstil za 
»divjega bika pampe«. Angel 
pomeni angela in Willard je 
slišal tistega 12. julija 1923 
res prepevati angele, ko ga je 
Firpo obdeloval z desnico po 
rebrih, njegove najmočnejše 
udarce pa »požiral« z utruje
nim smehljajem.

FANTOM IZ ST. PAULA

Tex si je od veselja mel ro
ke, kajti ta Firpo je bil res 
prima. Vendar to še ni bila 
popolna atrakcija. Dempsey 
se je moral najprej boriti s 
Tomom Gibbonsom, ki so ga 
imenovali »fantom iz St. Pau
la«. Ta vzdevek si je priboril 
predvsem s tem, da se je tako 
spretno izmikal nasprotniko
vim udarcem, da je ta običaj
no mahal več po zraku kot pa 
po Tomu. Sam ni imel močne
ga udarca, bil pa je vsekakor 
dober boksar.

Texov načrt je bil: najprej 
Dempsey proti Gibbonsu, to
rej udarjač proti tehničnemu 
boksarju, če se bo naj večji 
borec in udarjač obdržal pro
ti enemu najboljših tehničnih 
boksarjev, potem bo na vrsti 
velika predstava: Dempsey
proti divjemu biku iz pampe, 
človeku z najmočnejšim udar
cem na svetu. Luisu Angelu 
Firpu.

Richardu je bilo kar prav, 
da se je v Shelbyju v državi 
Montana našlo nekaj fanta
stov. ki so bili pripravljeni 
na svoje stroške organizirati 
dvoboj Dempsey : Gibbons. 
Obisk je bil enak popolnemu 
polomu — le 7.000 gledalcev. 
Medtem ko je Gibbson ostal 
na suhem, ker naj bi bil 
udeležen pri dobičku, Dempsey 
pa je imel zagotovljeno fiksno 
vsoto in je denar seveda do
bil, medtem ko so organizator
ji še nekaj let plačevali dol
gove.
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58.91, Kompanejec (SZ) 57.84, 
Bukancev (SZ) 56.73, kopje 
Lusis (SZ) 82.55, Kuznecov 
(SZ) 80.80, CovelM (ZDA)
80.00, Sykorsky (ZDA) 77.25, 
deseteroboj Kuznecov (SZ) 
7842, Jeisy (ZDA) 7670, Sta- 
roženko (SZ) 7444, Hodges 
(ZDA) 7444, 4 x 400 m ZDA 
3:03.4, SZ 3:11.3, točke: ZDA 
139, SZ 97; ženske — 200 m 
McGuire (ZDA) 23.3, Brown 
(ZDA) 24.0, Samotesova (SZ) 
24.5, Popova (SZ) 24.5, 800 m 
Gurevič (SZ) 2:07.5, Babince- 
va (SZ) 2:07.7, Feris (ZDA) 
2:08.3, Knott (ZDA) 2:10.2, 
80 m ovire: I. Press (SZ) 
10.8, Kuskova (SZ) 11.0, Sher- 
rad (ZDA) 11.1, Bonds (ZDA)
11.1, daljina ščelkanova (SZ) 
#.»17, White (ZDA) 6.60, Tali- 
#»va (SZ) 6.25, Watson (ZDA) 
it)9, krogla T. Press (SZ) 
18.11, Zibina (SZ) 17.21, Brown 
(ZDA) 14.49, Graham (ZDA) 
13.90, točke: SZ 59. ZDA 48.

Hans Joachim Walde je zmagal na prvenstvu 
ZR Nemčije v deseteroboju z rezultatom 8082 
točk, kar ga uvršča med kandidati za olim
pijske medalje, če se bo sploh uvrstil v nem
ško ekipo, kjer namreč 5 tekmovalcev že 
ima ali računa z rezultati nad 8.000 točk

Na kratko - Na kratko - Na kratko - Na kratko

Predlog udeležbe na košarkar
skem olimpijskem turnirju Leta 
1968 je naslednji: prvih pet iz To
kia, Mehika kot gostiteljica, po 
dve ekipi Evrope, Azije, Afrike in 
Amerike in prva dva s kvalifika
cijskega turnirja.

Evropskega veslaškega prvenstva 
v Amsterdamu se bodo udeležile 
tudi najboljše posadke iz ZDA.

■K-
Avstralski olimpijski komite je 

odločil, da bo olimpijska ekipa 
štela rekordno število 255 oseb. Ce 
bodo na voljo dodatna sredstva, 
bodo ekipo povečali še na približ
no 290 oseb. Za sedaj je določe
no v ekipo 221 tekmovalcev in 
tekmovalk, deset trenerjev in 24 
spremljevalcev. Stroški bodo pri
bližno 220 milijonov dinarjev.

Verjetno bodo afriške države 
bojkotirale svetovno nogometno 
prvenstvo leta 1966, ker menijo, 
da so oškodovane, ker jim je or
ganizacijski komite določil sku
paj z Azijo le eno mesto v final
nem tekmovanju

Italijanski boksarji-amaterji so 
dobro pripravljeni za tokijski 
olimpijski obračun, kar so doka
zali z zmago s 16:4 proti reprezen
tanci Španije v Santa Cruzu.

Trener nogometašev Internazio- 
nala iz Milana, Helenio Herrera, 
je bil te dni kot opazovalec na 
tekmah za južnoameriški pokal pr
vakov. Izjavil je, da bo po njego
vem mnenju v tem tekmovanju 
zmagal Independiente iz Buenos 
Airesa, da pa bo v svetovnem fi
nalu boljši njegov Inter.

*
Filipinski boksar Flash Elorde 

je obranil naslov svetovnega pr
vaka v lahki junior kategoriji z

zmago s tehničnim knoekoutom v 
12. rundi nad Japoncem Kosako 
v Tokiu.

Italijanska plavalka Daniela Be- 
neck je dosegla v Rimu nov re
kord na 200 metrov prosto z 2:18,8 
kar je tretji evropski rezultat vseh 
časov in le pol sekunde slabši od 
evropskega rekorda Nizozemke 
Lasterie.

3:41,5 , 400 m ovire: Behm 50,8,
3000 m zapreke: Texerau 8:45,4,
daljina Cochard 7,82, kladivo:
Husson 63,26, ženske — 100 me
trov: Guenau 11,7, 800 m: Dupu- 
reur 2:04,1, 80 m ovire: Canguio
10,9, daljina Boix 6,15.

Sprinterka Renate Meyer-Rose 
je dosegla v Liibecku na 100 m 
čas 11,4, kar je enako nemškemu 
rekordu in najboljšemu letošnje
mu rezultatu na svetu.

Mednarodna zveza za kotalkanje 
je suspendirala do leta 1966 sve
tovnega prvaka, Nemca Karla-He- 
inza Loscha, ki je s rem verjetno 
končal svojo kariero tekmovalca 
(na vseh zadnjih treh svetovnih 
prvenstvih je bil prvi). Losch je 
kot edini »plačal« za udeležbo ne
katerih nemških kotalkarjev na 
nekakšnem konkurenčnem svetov
nem prvenstvu v ZDA.

Najboljši rezultat na »Mitingu 
prijateljstva« v Sieni, povabljeni 
so bili tudi Jugoslovani, pa so 
morali zaradi državnega prvenstva 
udeležbo odpovedati, je dosegel 
Kubanec Figuerola z 10.2 na 100 
metrov.

Nekaj najboljših rezultatov z 
atletskega prvenstva Francije v 
Parizu: 200 m Delecour 20,9, 400 
m: Boccardo 46,7, 1500 m: Jazy

V Zahodni Nemčiji beležijo pred 
pričetkom nove prvenstvene nogo
metne sezone zanimivo stanje, da 
tokrat ni niti en igralec odšel za 
vabljivimi ponudbami menažerjev 
iz Italije, pač pa so nemški klu
bi »nabavili« pet inozemcev: Ham
burger SV Finca Peltonena in Bra
zilca Mateja, Niirnberg Švicarja 
Allemana in Wilthricha in Ein- 
tracht Frankfurt Avstrijca Tutsche- 
ka.

*
Španski profesionalni boksar 

Luis Folledo, eden kandidatov m 
evropskega prvaka v srednji ka
tegoriji, se poskuša tudi kot ma
tador pri bikoborbah in pri tem 
je bil nedavno nevarno poškodo
van.

*
Nov poljski rekord v skoku ot> 

palici je dosegel WIodziimierz So- 
kolowski z rezultatom 5.02 m. kar 
je drugi do tretji najboljši skok v 
Evropi vseh časov.

Na skandidavskem atletskem 
troboju v Stockholmu so presenet
ljivo zmagali Norvežani s 154 toč
kami pred Finci 136 ni Švedi 132. 
Svetovni rekorder Pedersen je 
vrgel kopje 81,24 m, Persson 
(Šved) pa je pretekel 3000m za
preke v rekordnem času 8:39.6.

Na atletskem prvenstvu DR 
Nemčije je Preussger naskakoval 
ob palici 5.12 m, kar bi bil nov 
evropski rekord. Ker ni uspel, je 
bil prvi s točno 5 m.
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TEDEN DNI DO STARTU V II. LIGI PRI VIJOLIČASTIH
Žc dalj časa sc v jugoslovanskem športnem tisku pojav- 

ijajo vesti, da bo dosedanji trener mladinskega moštva Dina
ma iz Zagreba ter eden od treh jugoslovanskih selektorjev 
za mladino, Demagoj Kapetanovič prevzel trenerske posle ^ 
mladino pri ljubljanski Olimpiji. Kapetanovič je bil tudi 
dolgoletni treneš mladinske hrvatske nogometne reprezen
tance. Prav pred dnevi je ta trener podpisal pogodbo in s 
tem so vesti postale resnica.

Ta specializirani strokovnjak za vprašanja vzgoje mladih 
nogometašev bo pri Olimpiji treniral prvo mladinsko mo
štvo, ki tetmuje v Slovenski nogometni ligi, obenem pa bo 
vodil še pionirsko šolo. Pri Nogometni zvezi Slovenije bo 
opravljal dolžnosti selektorja in pripravljal slovensko mla
dinsko reprezentanco za državno mladinsko prvenstvo repu
bliških reprezentanc. Znano je, da bo državno prvenstvo 
prihodnje leto v Sloveniji.

Pri delu v klubu mu bo pomagal znani igralec Nedeljko 
Gugolj, ki je letos z uspehom sodeloval pri pripravah sloven
ske mladinske reprezetance in te dni končuje trenerski tečaj 
v organizaciji Visoke šole za telesno kulturo v Rovinju.

Za delo z najmlajšimi nogometaši bodo zadolženi še 
nekateri vidni in priznani kvalificirani strokovnjaki s tega 
področja. 2e vključitev teh dveh profesionalnih vzgojiteljev 
v delo z mladino pri Olimpiji kaže, da je uprava kluba spo
znala potrebo po pravilnem vlaganju sredstev v domači ka
der, ki največkrat hvaležneje in z večjim uspehom izpolnjuje 
naloge v klubu, ter zagotavlja hitrejšo in kvalitetnejšo rast 
nogometa.

Seveda pa ne bi bilo prav, če bi ostali le pri tem ukre
pu. V akcijo bodo vključeni perspektivni igralci —- z delom 
bo treba pričeti takoj — sodelovati pa bi morali vsi klubi 
tega okoliša, ki zaradi objektivnih težav (sredstva, kadri) 
takšne akcije ne morejo izvesti v svojem klubu. Delo z mla
dino je dolgotrajna naloga vseh klubskih odbornikov in za
hteva veliko potrpljenja in ne rodi takoj uspeha.

Mnenja smo, da bi se morali trenutno najkvalitetnejši 
mladi igralci v Ljubljani zbrati okrog tega strokovnjaka, ker 
v s\’ojih klubih nimajo možnosti tako kvalitetne nogometne 
vzgoje. Seveda jt- to vprašanje nekoliko težavno za odborni
ke in klube, ki so v te igralce že investirali določena sred
stva, vendar smo mnenja, da bi 'lo vprašanje s klubskimi

TRENER KAPETANOVIČ PRI OLIMPIJI

Mladi nogometaši
mso vzorec

brez vrednosti
upravami z razumevnjem lahko zadovoljivo rešili. Ta ukrep 
bo namreč koristil splošnemu razvoju nogometne igre.

Da je takšna pot edino pravilna, nam kažejo jugoslovan
ske izkušnje pa tudi izkušnje iz bližnje preteklosti govore v 
prid takšnemu načinu dela. Investicije, ki jih bo Olimpija 
vložila v vzgojo tega kadra ne bodo majhne in bodo nedvom
no koristile razvoju nogometa v Ljubljani. Ljubljanski klubi 
bodo imeli že v bližnji bodočnosti prav tako pomoč od tega 
in se bodo investicije obrestovale ne da bi ostali klubi v to 
kaj vložili.

Pri Olimpiji je bilo v tekmovalni sezoni 1961 (62) sestav
ljeno takšno moštvo iz nekaterih igralcev ljubljanskih in 
drugih klubov. To moštvo so med drugim sestavljali obe
tajoči igralci: Škulj, Rotar, Kocijančič, Škufca, Novak, Curk, 
Pivk, Lunar, Hribernik, Poljanec, Dolenc, Papec in še neka
teri. Od teh jih zdaj le malo igra pri Olimpiji.

Zdaj so pri Olimpiji Škulj, Rotar, Škufca in Kocijančič. 
Pri Iliriji igrajo Novak. Curk, Pivk, Lunar in Papec, pri 
Škofji Loki pa Poljanec in Hribernik. Vsi ti igralci igrajo 
za prva moštva in so posebno Iliriji precej prispevali za po
vratek v Slovensko nogometno ligo.

jPodoben sistem dela imajo tudi v Mariboru in ne more
mo zanikati, da pri tem niso imeli uspeha, saj njihovi mla
dinci igrajo ali v njihovem mladem moštvu ali v prvih mo- 
štvjh drugih klubov.

Tudi letos se bodo pri Olimpiji zbrali nekateri kvalitetni 
iggplci iz ljubljanskih klubov, ki so obetajoči (Oblak, Kos, 
Kozar) ter se izpopolnjevali v tehniki igre. Morda bodo prav 
ti v bližnji prihodnosti okrepili prva moštva nekaterih klu
bov v Ljubljani.

Referat o nekaterih problemih razvoja nogometnega 
športa v Sloveniji, ki ga je skupščina Nogometne zveze Slo
venije v celoti sprejela, je dal takšnemu delu polno prizna
nje in priporočilo klubom, naj podpirajo takšen način dela.

Zaradi teh ugotovitev in izkušenj, akcija Olimpije in Ma
ribora ter še nekaterih drugih, ne bi smela biti osamljena, 
ampak bi jo morali vsi nogometni delavci podpreti, saj je 
edini porok za boljše čase v nogometu. Menimo, da so za to 
vsi objektivni pogoji.

Nedeljko Gugolj bo skupaj s trenerjem Kapetano- 
vičem skrbel za mladince pri Olimpiji

PREDSEDNIK PRAVI:
,ŽREB JE BIL TEŽAK!*

Le še teden dni nas ioci ou 
eacetka tekmovanja v zveznih no
gometnih ligah in zato je tudi 
nogometna mrzlica v Mariboru 
vedno večja. V nedeljo, 9. av
gusta, vijoličasti sicer ne bodo 
igrali doma, temveč bodo morali 
v Zenico, kjer je doma nič kaj 
»»gostoljuben« Čelik. Predsednik 
kluba dr. Srečko Koren nam je 
dejal: f

»Žreb imamo precej težak, saj 
moramo najprej v goste Čeliku, 
potem pride k nam prav tako 
eden kandidatov za najvišja mesta 
banjaluški Borac in končno bomo 
v III. kolu spet potovali, to pot 
v vroči Šibenik. Šele potem si 
bomo morda lahko malce oddah
nili, saj bo v Ljudskem vrtu po
kazal svoje sposobnosti letos mal
ce oslabljeni Famos. 2e v prvih 
treh kolih nam torej žreb niti naj
manj ni bil naklonjen, vendar 
smo z druge strani spet zadovolj
ni, saj bi v primeru ugodnih izi
dov imeli že od vsega začetka za 
sabo tri težke nasprotnike, pa tudi 
zalogo točk.«

Prvi nasprotnik, Čelik, je na 
svojem terenu skorajda nepremag
ljiv, vsaj za slovenske klube, kar 
sta v dosedanjih prvenstvih ob
čutila tako Maribor kot Olimpi
ja. V lanskem prvenstvu je bil 
žreb podoben, saj je Olimpija go
stovala v Zenici že v prvem kolu, 
in izgubila, v tretjem pa Mari
bor, ki je prav tako klonil z 0:1. 
Ali se bo letos usoda ponovila?

Čelik je nekoliko oslabljen, ker 
je odšlo nekaj igralcev, trije no
vinci, med njimi tudi Zivadino- 
vič iz Crvene zvezde, pa še ni
majo pravice nastopa. Pa še en 
plus je za vijoličaste: nekdanji
trener Čelika Kašanin je letos 
prevzel vadbo Mariborčanov in ta
ko dobro pozna igro m sposobno
sti Bosancev, ter bo pred sreč.a- 
njem verjetno lahko dal obširne 
instrukcije. Igralci, ki smo jih 
povpraševali o izidu prve tekme, 
niso bili voljni prognozirati rezul
tat, dejali so le, da ne smejo iz
gubiti. Točka bi torej po njiho
vem mnenju zadostovala.

•
S KAKŠNO ENAJSTORICO?

Kakšna bo postava mariborskega 
drugoligaša v prvih prvenstvenih 
kolih? V treh težjih trening tek
mah proti Rljeki, Trešnjevki in 
madžarskem moštvu MAV DAC so 
napadalci dosegli kljub veliki pre
moči le štiri zadetke, obramba 
pa je prejela enega. Forma še ni 
vrhunska. Opaziti je bilo, da so 
nekateri napadalci preveč zadrže
vali žogo in niso izkoristili zaradi 
oklevanja več desetin tako imeno
vanih stoodstotnih priložnosti. V 
napadu je trenutno v najboljši 
formi Prosen, malo zaostaja Ar- 
nejčič in Kranjc, medtem ko Pir
cu in Markoviču še ne gre tako 
kot bi moralo. Novi napadalec So- 
vrovic, ki trenira vsak dan, da

bi prodobil na hitrosti in vzdrž
ljivosti, je seveda prav tako naj
resnejši kandidat. Bolj škriplje v 
obrambi, bolje rečeno med bra
nilcema. Maribor jih ima na raz
polago štiri, vendar so Jovano
vič, Bolfenk in Tolič pokazali bolj 
malo, manj kot v lanski sezoni, 
tako da bo moral v igro verjetno 
novinec Vrankovič, ki pa tudi še 
ni v najboljši fizični kondiciji. 
Postava bi lahko bila naslednja:

Grloci ali Vabič, Jovanovič, Bol- 
fek ali Vrankovič, Ceh, Grubišič, 
Sizgoreo, Pirc ali Markovič, Ar- 
nejčič, Sovrovič, Prosen in Kranjc

Predsednik kluba nam je še do
da!.

»Borba za vrh bo letos izredno 
težka. Predvsem Sloboda in Olim
pija sta potencialna kandidata za 
uvrstitev v prvo ligo, vendar me
nim, da nimamo mi nič slabše 
ekipe Naša prednost je v tem, 
da je moštvo uigrano, saj igra 
že tri leta skoraj v isti postavi, 
skrbi me le nekoliko neučinkovi
tost, ki pa se lahko že takoj na 
začetku prvenstva spremeni v se
rijo zadetkov. Prav gotovo ste vi
deli, da naši napadalci ogromno 
streljajo, vendar so imeli doslej 
ali nasprotnike v odličnih vratar
jih, predvsem pri Rijeki in Mad
žarih, ali pa so žoge zadele vrat
nico V teh treh srečanjih menda 
več kot desetkrat! Potegovali se 
bomo za prvo mesto, vendar ne 
za vsako ceno, saj bo precej od
visno od starta.«

Ali so prebivalci mesta pod Po
horjem zadovoljili z okrepitvami?

Maribor je potreboval v glav
nem dva dobra igralca, in sicer 
enega v napadu, drugega v obram
bi. Pri tem je uspel, saj ima So- 
vroviča v napadu, Vrankoviča pa 
v obrambi, ne smemo pa pozabiti, 
da bosta prišla čez mesec dni iz 
JLA tudi Breznik in Šober. Vijo
ličast1 so nameravali angažirati 
še vratarja, vendar v tem niso 
uspeli, kljub temu, da so bili v 
stikih zr nekaterimi znanimi igral
ci. O tem nam je dr. Koren de
jal:

»Letos bi lahko zelo okrepili 
našo enajsterico, saj smo imeli 
ponudb na pretek, in to od igral
cev, ki nastopajo sedaj v vidnej
ših drugoligaških klubih v naši 
skupini. Toda zahteve so bile 
prevelike in mi enostavno nismo 
imeli denarja, da bi izpolnili nji
hove želje. Tako je med drugim 
odšel v Zrenjanin Pantelič, ki je 
mnogoobetajoč napadalec, nič ni 
bilo s Stiovičem, ki naj bi zame
nja! VabiČa, če bi le-ta odšel v 
JLA, pa tudi z nekaterimi drugi
mi nismo prišli do stične točke. 
Sicer pa menim, da smo lahko 
s sedanjim kadrom in s trenerjem, 
z optimizmom stopamo v novi 
prvenstveni ples.«

V nedeljo vijoličasti niso odi
grali težje tekme. Srečalo se je

ie prvo moštvo z mladinsko gar
nituro, ki se pripravlja za turnir 
v Ljubljani. V "četrtek ali petek 
bo vijoličasta ekspedicija z leta

lom odpotovala v Sarajevo, od 
tam pa v soboto ali morda celo 
v nedeljo dopoldne v Zenico.

P. KANCLER

Prosen — napadalec Maribora je letos spet 
v odlični formi

V CELJU SO PRIČELI S TRENINGI

1000 gledalcev na treningu
Nogometaši Kladivarja v 

Celju so v torek pričeli s 
treningom. To je seveda med 
navijači vzbudilo veliko za
nimanje in so vsi treningi ze
lo dobro obiskani. Tudi po 
1000 gledalcev se zbere na 
igrišču Glazije, ki spremlja
jo vsak gib novih drugoliga- 
šev. Prvi trening igralcev 
Kladivarja je bil še lažji, na
to pa so se stopnjevali. Zdaj 
je na vrsti udgravanje napada 
in obrambe ter so zbrali že 
vse igralce razen Letnerja, ki 
je zahteval izpisnico. Po skle
pu Upravnega odbora pa je 
tudi on ni dobil, čeprav pra
vi, da ne bo več nastopal.

DEVCIC SE JE PREMISLIL
Med tednom je podpisal 

pogodbo tudi Devčič, ki je bil 
nekaj dni na Rijeki, vendar 
ni dobil izpisnice od Kladi
varja in se je končno premi
slil, ker sicer leto dni ne bi 
mogel nastopati.

Tako so zdaj od starih 
igralcev vsi podpisali pogod
be, zadnja sta jih podpisala 
še Cokiič in Ferme. Pogodbi 
sta podpisala tudi bivša igral
ca Rudarja iz Trbovelj Pajer 
in Halilagič. Pajer je hotel 
preklicati pogodbo, vendar 
je bil že registriran, še prej 
pa je podpisal pogodbo in bo 
seveda nastopal za barve 
KHadivarja.

Zdaj imajo pri Kladivarju 
21 igralcev in vsi so podpisa
li štiriletne pogodbe,
DOMA SE BO TREBA RES 

POTRUDITI
Komaj teden dni nas še lo

či od pričetka v II. zvezni 
nogometni ligi. Prvo tekmo 
v tem zahtevnem tekmovanju 
bo Kladivar odigral na do
mačem igrišču. Sloboda iz 
Tuzle je seveda eden najne
varnejših nasprotnikov v tej 
skupini kot pravijo v Celju. 
Novi drugoligaš se dobro za
veda, . da je od starta mnogo 
odvisno. Prav zato se hočejo 
zares potruditi. Sploh so v 
Celju mnenja, da bo treba 
na domačem igrišču skušati 
doseči čim več zmag, ki bi 
jim lahko zagotovile obstoj 
med najboljšimi drugoligaši. 
Pri tem pa jih bodo morali 
gledalci prav tako podpreti 
kot na kvalifikacijskih tek
mah. Pred pričetkom prven
stva bo v četrtek, G. avgusta, 
v Celju četrtfinalna tekma 
za Jugoslovanski nogometni 
pokal med Kladivarjem in no
gometnimi sodniki iz Ljub
ljane. Tekma bi morala biti 
na sporedu 28. avgusta 
vendar bo na željo Kladivar
ja že pred pričetkom -prven
stva.
PAMETNO SODELOVANJE

Med tednom je bil v Celju

vljudnostni obisk predsedni
ka ZTKS Janeza Zemljariča, 
predstavnikov NZS Staneta 
Vrhovnika in Janeza Ruglja 
ter predsednikov Maribora in 
Olimpije dr. Srečka Korena 
in Mirana Goslarja. Na se
stanku so se pomenili o skup
nih akcijah glede novega si
stema tekmovanja (povečanje 
zveznih lig), o vprašanjih, ki 
zadevajo rešitev perečih pro
blemov v razvoju kvalitetne-

V sredo je bilo v prostorih 
Nogometne zveze Slovenije 
žrebanje nasprotnikov za če
trtfinale tekmovanja za jugo
slovanski nogometni pokal.

Tekmovanje bo na sporedu 
23. avgusta in se bodo po
merili:

Aluminij : Rudar (Trto)
Prvak NP MS : Svoboda 

(Lj)

ga nogometa v Sloveniji, o 
problemih nagrajevanja ter 
stimuJacdje pri prestopkih 
igralcev.

V Celju so to pobudo spre
jeli z velikim zadovoljstvom, 
saj so s tem odgovorni foru
mi pokazali veliko razumeva
nje za problem drgoligaša v 
Celju. Takšnega sodelovanja 
si v Celju še želijo in bodo 
na ta način lahko rešeni mno
gi problemi.

Kranj : Triglav 
N. Gorica : Slovan 
Delamaris : Ljubljana 
Ker imajo trije slovenski 

drugoligaši 23. avgusta red
no ligaško tekmovanje, bodo 
te tekme na sporedu 26. av
gusta:

Rudar (Vel) : Maribor 
Domžale : Olimpija 
Kladivar : Reprez. ljubljan

skih sodnikov

TEKMOVANJE ZA JUGOSLOVANSKI NOGOMETNI

POKAL

Nasprotniki 
za četrtfinale
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Pozdrave vsem športnikom in organizatorjem teiesnovzgoj- 
ne dejavnosti v naši komuni z željo po še večjih športnih 
in telesnovzgojnih uspehih. OBČINSKA SKUPŠČINA TRBOVLJE

• V
NAS SODELAVEC FELIKS SPAREMBLEK POROČA O TELESNI KULTURI V TRBOVLJAH

Več trenerjev 
še več športnikov

Trbovlje — mesto v osrčju »črnega revirja«, so tudi središče telesne kulture v Zasavju. 
Nad 20.000 prebivalcev, predvsem delavcev je moralo poiskati tudi primerno razvedrilo. 
Telesna kultura pa je ona, ki lahko razvedri človeka. Prav zaradi tega vsak občan rad 
prispeva v sklad za pospeševanje kulture in telesne kulture pri občinski skupščini 1.19% 
od svojih prejemkov. Skoraj četrtina prebivalstva se tako ali drugače ukvarja s kakšnim 
športom, bodisi v telovadnicah, atletskih stezah, v dveh plavalnih bazenih, na dveh nogo
metnih igriščih, na dveh rokometnih in košarkarskih terenih, treh kegljaških stezah, bali
nišču, treh smučarskih skakalnicah, teniškem igrišču in na novem strelišču. Občinska 
zveza za telesno kulturo po svoji moči skrbi za pravilno razdelitev sredstev številnim 
društvom po naprej določenem ključu — po delavnosti. Letos imajo 16 milijonov dinarjev 
v skladu za telesno kulturo in nad 33 milijonov namenjenih za investicije v telesnokulturni 
dejavnosti. —

ObZTK Trbovlje si je v zadnjih letih ustvarila svojo podobo s tem, da je redno zapo
slila sekretarja, ki s svojim sekretariatom in It) vodi vso telesnokulturno dejavnost. 
Sedanji predsednik je Slavko Jelen (bivši, košarkar), ki se še posebej trudi, da bi ObZTK 
z uspehom opravila svoje poslanstvo. Na novo ustanovljene komisije pri ObZTK (za 
rekreacijo, kadrovska, zdravstvena, tekmovalna in komisija za temeljno telesno kulturo) 
bodo še v tej jeseni začele izvajati načrt, ki so ga pripravile. Večkrat mora ObZTK Trbov
lje posegati ne samo v trboveljske probleme telesne kulture, temveč v probleme vsega 
Zasavja.

Svoje zadetke ima v pred
vojnem Amaterju in številnih 
manjših klubih. Takoj po voj
ni, že leta 1943'so ustanovili 
osrednje športno društvo Ru
dar, ki je že 20 let pojem kva
litetnega športa v Trbovljah 
in Zasavju. Rudar ima pod 
svojo streho 8 samostojnih 
klubov in o njih je spregovo
ril nekaj besed predsednik 
Hinko Kamnikar.

poslužujejo tega dragega ob
jekta.

Kegljanje — Idejni načrt za 
štiristezno kegljišče je priprav
ljen. Računamo na pomoč de
lovnih organizacij. To je pa
noga kjer mora priti do velja
ve rekreacija delovnih liudi.

Košarka — Integracija vseh 
boljših košarkarjev Zasavja je 
posrečena zadeva in napredek 
je viden. Uvrstitev v slovensko

PREDSEDMIK ŠD RUDAR HUNKO KSMMlKAg 

0 ŠPORTNIKIH V TRBOVLJfiH

ŠD Rudar ima 2200 članov!
Nogomet — V Trbovljah je 

obstajal klub Amater, ki je 
v letu 1938 osvojil prvenstvo 
Slovenije. Sedanji nogometa: 
klub Rudar trenutno ne po
meni veliko in že okrog 5 let 
preboleva prizo. Večno drugi, 
tretji v slovenski ligi, je odraz 
vsega dela, kljub temu, da je 
kolektiv vzgojil nad 50 nogo
metašev. Precej dobrih nogo
metašev je zapustilo matično 
društvo in na&lo mesto v dra
gih klubih. (Klančišar, Huda 
rin, Eltrin, bfata Zagorc, Plaz
nik, sedaj pa še Halilagič in 
Pajer). Del krivde je tudi v 
prehitrem prenehanju igranja 
nekaterih kvalitetnih igraloev. 
Rudar je tudi bre« profesio 
nalnega trenerja, duša moštva 
in celotnega kluba je neumor
ni inž. Petrič.

Atletika — Pred vojno je 
bilo več uspehov, danes pa za 
atletiko ni toliko zanimanja. 
Menim, da šole premalo popu
larizirajo to panogo.

Plavanje — Desetmiiijonska 
investicija se obrestuje le z 
ene strani: zadovoljuje le ko
palce, plavalcev — tekmoval
cev pa je vedno manj. Pri pla
valnem klubu manjka inštruk- 
torskega kadra. Pa tudi osnov
ne in srednje šole se premalo * •

ligo ol pomenila nov korak pri 
kvalitetnem razvoju.

-šah — Razvija se v mejah 
možnosti, čeprav med mladino 
ni posebnega navdušenja.

Tenis — Poskus, da bi v 
Trbovljah spet začeli s to pa
nogo ni prvi, menim pa. da 
dokler ne bo potrebnega zaled
ja ga ne moremo vključiti 
med aktivne tekmovalne 
športe.

Hokej na travi — Obstaja 
le na papirju.

O trenutno najpopularnejši 
panogi v Trbovljah, rokometu 
pa je spregovoril pionir te pa
noge Janko Zupančič.

— O uspehih trboveljskih 
rokometašev je bilo že veliko 
napisanega, zato bi tokrat raz
ložil nekaj stvari o koreninah 
te panoge. Pred 14 leti smo 
začeli igrati veliki rokomet. 
Zanj so se navdušili takratni 
študentje in tudi delavska 
mladina. Kmalu zatem je pri
šel iz Beograda Maks Radej 
(član Crvene zvezde in kandi
dat za državno reprezentanco) 
in začela se je nova doba. Pre
šli smo na mali rokomet in 
od leta 1958 dalje pa do da
nes smo dosegli lep kvalitetni 
razvoj. Tudi ženski rokomet 
ima z vstopom v republiško 
ligo ponovno priložnost za 
afirmacijo.

V Dobovcu vse 
za smučanje

Če ni atletskih naprav, se je treba znajti takole!

PREDSEDNIK OBČINSKE SKUPŠČINE KDO NAGLAV ODGOVARJA

Tudi smučanje je v Trbov
ljah in okolici zelo razširjeno. 
Obstajata dve društvi Trbov
lje in Kum-Dobovee. Pred
sednik društva Kum-Dobovec

Šport krepi človeka
• KAJ BO UKRENILA V 

BODOČE OBČINSKA SKUP
ŠČINA TRBOVLJE ZA NA- 
DALNJI RAZVOJ TELESNE 
KULTURE?

— Urediti moramo central
ni športni park za trbovelj
ska komuno. S tem bi rešili 
več vprašanj; zanimanje za 
šport In telesno kulturo med 
našimi občani bi se poveča

lo, omogočili bi večjo mno
žičnost in skrbeli precej lažje 
kot doslej za kakovostni 
šport. Tu gre za adaptacijo 
že obstoječega Rudarjevega 
stadiona in objektov TVD 
Partizan.
• KATERI ŠPORTI IMA

JO V TRBOVLJAH NAJVEČ 
MOŽNOSTI ZA RAZVOJ?

— Rokomet, ker je zanj ve

liko zanimanje, ima dobro 
zaledje in ne troši veliko 
sredstev, i Dalje plavanje, saj 
so pri nas odlični pogoji za 
to panogo.
• KATERA PANOGA PA 

VAM NAJBOLJ UGAJA?
— Čeprav sem dalj časa 

igral nogomet se danes nav
dušujem za vsak šport, Id 
človeka fizično in duševno

okrepi.
• ŠE VAŠE MNENJE O 

REKREACIJI OBČANOV?
— Menim, da je rekreacija 

stvar navade, ki ima svoje 
korenine v mladosti. Naše de
lovne organizacije posvečajo 
temu problemu premalo po
zornosti. Da bi odstranili mr
tvilo bo treba več aktivnosti, 
zlasti naših sindikatov.

'tov. Ravnikar trdi, da ,ie v va
si Dobovec za smučanje iz
redno zanimanje in veselje. 
Pravi, (to vsa vas, vse kas: 
leze in gre misli za razvoj 
smučanja. Večina del okrog 
njihovega doma in na skakal
nici so opravili prostovolnb. 
Razen alpskih smučarjev je 
tudi v društvu nekaj perspek
tivnih ? ka caloev. ,

Pravijo, da ideja o združit
vi obeh društev ne bi bila 
pametna. To trdita blagajnik 
Verbič in tajnik Ovar. S po
močjo ObZTK so zadovoljni, 
saj so bila denarna sredstva 
za smučanje letos znatno več
ja kot doslej. Trenutno adap
tirajo pogorelo smučarsko 
kočo pod Kumom, gradijo 
vlečnico na Dol pod Kumom, 
mislijo pa na žičnico na Vrhe. 
Obnavljajo skakalnico,. Dobov. 
čani pa tudi slalomišoe in 
progo za smuk.

PREDSEDNIK RUPNIK IN 

TAJNIK RADULOVIČ 0 TR

BOVELJSKEM PARTIZANU

V Partizanu 
se uče 

telesno- 
kulturne 
abecede

Letos praznuje TVD Parti-. 
zan 20. obletnico svojega ob
stoja. Društvo skrbi za mla
dino in jo vzgaja v telovadni
ci in na letnem telovadišču. 
Po zadnjih statističnih ugoto
vitvah ima Partizan nad 400 
članov, od tega več kot 300 
aktivnih, ki vadijo v petih 
sekcijah. — Predsednik tov. 
Rupnik in tajnik Radulovič 
sta nam ob tej priložnosti po
jasnila celotno delo Parti
zana.

— V sekciji za splošno te
lesno vzgojo vadijo mladinci, 
pionirji in tudi cicibani. Na
loga te sekcije je posredovati 
splošno telesno kulturno izo
brazbo. Tu se članstvo uči te- 
lesnokulturne abecede. Orod
na telovadba ima žensko in 
moško vrsto, ki vadita prak
tično vsak dan. Poleti je do
volj prostora na letnem telo
vadišču, pozimi pa je stiska 
v telovadnici. Vrsta ima svo
jega zdravnika, dr. Kastelica. 
Kegljači tekmujejo na eni 
Stezi, pa še tej grozijo urba
nisti z likvidacijo! Sekcija za 
namizni tenis ima okrog 40 
aktivnih igralcev in sprašu
jemo se, zakaj ni vidnejših 
uspehov, seveda težave so s 
trenerji. - Balinanje je naj
mlajša sekcija, vzbuja pa ve
liko zanimanje. Razpustili 
smo boksarski klub, zaradi 
pomanjkanja sredstev in stro
kovnega kadra, škoda, zani
manje mladine za boks je bi
lo precejšnje. Omeniti je tre
ba, da je doslej^ članstvo ta
borilo tudi na Braču, letos 
pa so opustili taborjenje za
radi pomanjkanja finančnih 
sredstev.

CEMENTARNA TRBOVLJE 
V TROHAH

• PROIZVAJA VSE VRSTE PORTLAND CEMENTA, 
© SPECIALNE CEMENTE, APNENČEVO MOKO
• IN IZOLITNE IZDELKE



3, avgusta 1964 TOIET

Kladivar:Sobota 4:1 (2:1) Olimpija:Trešnjetba4:2 (0:0)
GEUE, 2. avg. Novi sloven

ski zvezni ligaš se temeljito 
pripravlja na svoj prvi na
stop v II. zvezni ligi. Za svo
jega zadnjega nasprotnika

SOBOTA: Vrdjuka, Zver,
Rantaša, Puškarič, Martimiz- 
zi, Sarotar, Tkaičec, Sečko, 
Maučec, Horvat, Miloševič.

KLADIVAR: Cafuta, Vo
deb, Štancer, Halilagič, Fer
me, Marinček Perc, Hriber
nik, Devčič, Remete, Binkov- 
ski.

pred srečanjem z odlično 
ekipo Slobode iz Tuzle so iz

brali člana SNL Soboto iz 
Murske Sobote in jo prema
gali z rezultatom 4:1 (2:1).

Zadnjo preizkušnjo pred 
ligaškim krstom igralci Kla- 
divarja niso dobro prestali. 
Izbrano moštvo novega Uga
ša je sicer v prvem delu igre 
prikazalo nekaj lepih potez, 
vendar so napadalci v kazen
skem- prostoru vse preveč 
zadrževali žogo, pa tudi zak
ljučnih strelov na vrata smo 
pogrešali. Mladi igralci iz So
bote so bili dostojen na
sprotnik. S požrtovalno 
igro so osvojili simpatije pri
bližno 1000 gledalcev.

Kladivar je prišel v vod
stvo že v 8. minuti po lepi

iZBIBNE TEKME JIMEBIŠKIH PLAVALCEV

Žetev svetovnih rekordov
Los AHos, 2. avg. — Kakor 

poroča Reuter, se je izbirno 
plavalno tekmovanje za olim
pijsko ekipo Zl)A 'spremenilo 
v »krvavo bojno ' polje« za1 
svetovne rekorde. Potem ko 
je Schollander na 400 m pro
sto . dosegel novo svetovno 
znamko, je to uspelo še 17- 
letnemu Diku Rothu na 400 m 
mešano (4:48.6). Prejšnji sve
tovni rekord Nemca Hetza je 
bil za 1.6 sekunde slabši. Sve
tovni rekord je dosegla tudi 
štafeta 4 x 100 m prosto za 
ženske univerze iz Santa Cla- 
re s časom 4:08,05.

Drugi dan tekmovanja pa 
so spet zabeležiU dva izvrstna 
rezultata. Don Schollander se 
je spet vpisal med ; svetovne 
rekorderje — tokrat na 200 m 
prosto, kjer je s časom 
1:57.6 za 6 desetink Sekunde

Kolesarskq dirka 
po Pfemadi

MONTREAL,. 2. avg . Danes 
je bila IX. etapa tradicional
ne kolesarske dirke po Kana
di,1 kjer' sodelujejo tudi' Ju- 

’ go >-lovani. Vozili so od St. 
Johnsa do Montreala v dolži
ni 166 km. Zmagal je Italijan 
Severo v času 3,56:20. Po IX. 
etapi vodi med posamezniki 
Belgijec Delochts 35,34:12. Ju
goslovani pa so na naslednjih 
mestih: čubrič 22., s 35,58:17, 
španinger 34. s 36,22:33, Šan- 
tavec s 36,24:39, Židan 40. s 
36,43:12. Med ekipami 'vodi 
Belgija's 106,46:20, Jugoslavi
ja na je na 10. mestu s 
108,41:22.

izboljšal prejšnji rekord 
Nemca Kleina, v disciplini 
400 m prosto za ženske pa je 
Merilyn Ramenoosky dosegla 
čas 4:41.7, kar je prav tako 
za 3 desetinke sekunde bolje 
od prejšnje najboljše znam
ke.

Mednarodna zmaga 
Celulozarja

KRŠKO, 2. avgusta — Si
noči je bila v bazenu v Kr
škem mednarodna plavalna 
tekma med Tiroler Wasser- 
sport Verein iz Innsbrucka 
in domačim plavalnim , klu
bom 1 Partizan Celulozar. Do-, 
mače vrste je. okrepila tudi 
bivša članica Celulozarja Ves
na'Breskvarjeva. Srečanje si. 
je ogledalo nad 600 gledalcev. 
Končno stanje točk: Celulo
zar 78, Tiroler 64,

Začetek mladinskega 
prvenstva v v/dterpolu

LJUBLJANA, 2. avgusta. 
Danes se. je v Ljubljani za-; 
čete republiško. prvenstvo v 
vvirterpoiu za mladince, na 
katerem sodeluje šest mo
štev PRVI . REZULTATI: I. 
kolo: ’ Ljubljana —' Neptun' 
8:2 (2:0, 1:1, 2:1, 3:0), Iliri
ja — Triglav 7:5. (1:1, 4:1, 
1:1, 12), Koper — Renče 62 
(1:0, 2:1, 2:1, 1:0). II. kolo: 
Neptun — Renče 8:4, (1:2, 
5:0, 2:2, 1:0).

Ljubljana : Triglav 10:2
(1:1, 2:1, 4:1, 3:0)

Koper : Ilirija 6:4 (2:2,
1:1, 0:0, 3:1)

kombinaciji napada, ki jo je 
uspešno zaključil »novi
nec« Remete. Nato je sledi
la serija napadov na vrata 
Sobote. Vratar Vrdjuka je 
bil vedno na mestu, po
leg tega pa so napadalci do
mačih pokazali mnogo ne
spretnosti pri zaključnih stre
lih. V 24. minuti se je Mau
čec odločil za solo akcijo 
po levem krilu, prei
gral vso obrambo Kladivar- 
ja in žogo dobesedno pripe
ljal v gol. 1:1. V 44. minuti 
je Binkovski lepo zaposlil 
Devčiča, ta pa je iz nepo
sredne bližine zanesljivo za
tresel mrežo in s tem posta
vil rezultat prvega polčasa 
2:1.

V drugem delu igre je vod
stvo Kladivarja poslalo v 
igro kar 8 mladih igralcev, 
ki so vnesli v njo veliko 
več mladostnega poleta in 
žh ahnosti. Dež je sicer pre
prečil lepšo igro, ki je bila 
na trenutke ostra, vendar v 
mejah dovoljenega. V 58. mi
nuti je Sobota imela izred
no priložnost, ko je Horvat 
z glavo zadel vratnico. V 63. 
minuti pa je Maučec zapra
vil stoodstotno priložnost ža. 
zadetek, ko je njegov Strel 
kljub na tleh ležečemu vra
tarju z gol črte odbil Vo
deb. Zadnjih 15 minut igre' 
so igralci Kladivarja upri
zorili pravo ofenzivo. Mladi 
Kuder je v 75. minuti iz 
precejšnje razdalje dosegel lep 
zadetek in zvišal rezultat na 
3:1. V 86. minuti pa je Žav- 
ski v solo akciji lepo pro
drl pred vrata Sobote in z 
učinkovitim strelom postavil 
končni rezultat tekme 4:1. 
Kljub visoki zmagi Kladivar 
ni zadovoljil svoje navijače, 
ki z negotovostjo pričakuje
jo renomiranega nasprotnika 
iz Tuzle, če bodo hoteli Ce 
Ijani doseči uspešen rezultat s

Olimpija: Škulj, Kokot,
Djorlev, Kulenovič, šošfcič, 
Srbu, Frančeškin, Kapidjič, 
(Nikolič), Zagorc, Arslanagič, 
Oom.

Trešnjevka: Ovčina, Granič, 
Kovač, Jukič, Popovič, Brn- 
oič, Jovičič, Radonjič, Bradač, 
Garov, Gajšek.

Strelci: Arslanagič, Srbu dn 
Zagorc 2 za Olimpijo ter Bra
dač 2 za Trešnjevko.

Sodnik: Lončevič iz Ljub
ljane.

Gledalcev: 3000.

LJUBLJANA, 2. avg. — Zad
nja preizkušnja nogometašev 
Olimpije pred pričetkom no
ve prvenstvene sezone je spet 
zadovoljila približno 3000 gle
dalcev, ki so kljub spolzke
mu in mokremu igrišču, 
videli zanimivo tekmo in ' se
veda zmago nad prvoligašem 
iz Zagreba. Res je, da domači 
danes niso zaigrali tako do
bro kot proti Beogradu, ven
dar še vedno smo lahko za
dovoljni s takšno igro, pose
bej še, če nam jo bodo po
kazali tudi v prvenstvenih sre
čanjih.

Moštvo, ki je danes nasto
pilo proti Trešnjevki, je se
veda tudi v glavnem takšno, 
ki bo zaigralo proti prvim 
nasprotnikom v prvenstvenih 
srečanjih.

KAPIDJIČ POŠKODOVAN
Žal pa zadnja preizkušnja 

Olimpije rti prinesla sreče Ka- 
pidjiču, ki se je že v prvem 
delu igre poškodoval. Na 
spolzkem igrišču je nesrečno 
padel in si, kot nam je pove
dal dir. šef, zvil gleženj. Se
veda so Kapidjioa odpeljali 
na rentgen, kjer bodo po
drobno ugotovili, kakšna je 
njegova poškodba. Vse pa ka- 

'ha nedeljski tekmi, bodo ^ da na prvih srečanjih te- 
morali zaigrati boljše kot pa ga odličnega igralca ne bomo
danes. Srečanje je vodil so
dnik'Zorko'iz Celja.

K. Jug

videli na igrišču. Kapidjioa je 
po poškodbi zamen ial Niko
lič.

PRVI DEL BREZ GOLA
Začetek današnjega sreča

nja je bil živahen in doma
či so takoj prevzeli pobudo. 
Res je, da akcije niso bile 
tako tekoče, saj je bilo igri
šče spolzko in igralci niso 
mogli pokazati vseh svojih 
tehničnih sposobnosti. Kljub 
temu pa so gledalci že v pr
vem delu igre videli nekaj 
zares lepih akcij domačih, ki 
pa se žal niso končale z go
lom. Domače je večkrat 
spremljala smola in žoga ni
kakor ni hotela v mrežo. V 
tem delu moramo pohvaliti 
tudi obrambo domačih, ki je 
odlično zapirala prostor dn 
tako so tudi vse pobude Za
grebčanov ostale brez konč
nega uspeha.

ODLIČNI ZAGORC
Drugi del igre na stadionu 

Ljubljane pa je prinesel mno
go zadovoljstva gledalcem. 
Posebno se je danes odliko
val srednji napadalec Olimpi
je Zagorc, ki je bil najne
varnejši v napadu Olimpije, 
dosegel pa je tudi dva izred
no lepa gola z glavo. Gledal
ce je navduševal s svojimi 
hitrimi pobegi, bodisi po kri
lih ali po sredini igrišča, ali 
pa se je odlično odkrival in 
tako dajal svojim sigralcem 
priložnost, da so mu podaja
li žoge.

Zagorc je pravzaprav danes 
dosegel tri gole, vendar prve
ga na današnji tekmi sploh 
sodnik Lončevič iz Ljubljane 
ni priznal zaradi offsida. To 
je bilo še v prvem delu dru
gega polčasa, ko je Olimpija 
igrala zares odlično, vendar 
svoje premoči ni znaia izko
ristiti tudi z goli.

GOSTJE PRVI V VODSTVU
Obramba domačih je bila 

nekoliko nepozorna in Bra
dač je prišel do žoge, ki jo 
je odbil vratar Škulj ter do
segel vodstvo 1:0. Toda, to je 
bila kot kaže, spodbuda tudi

Maribor: Beograd 1:1 (0:0)
MARIBOR, 2. avg. Čeprav je 

vse do zadnjega kazalo, da je bi
la pred nedavnim mednarodna 
tekma proti Madžarskemu drugoli- 
gašu iz Gydra zadnja v okviru pri
prav mariborskih ligašev, sta se 
Maribor in Beograd v zadnjem 
trenutku dogovorila za današnje 
prijateljsko srečanje v Ljudskem 
vrtu. Zapisati pa velja, da zad
nja preizkušnja pred začetkom pr
venstva ni zadovoljila številnih

MEDNMODNI PUVflim DVOBOJ flVSTBiJfl ; JUGOSLAVIJA

EK0RDI ŽE, VENDAR

gledalcev. Mariborčani so igrali 
precej slabo, nepovezano in če v 
zadnjih 15 minutah igre ne bi bilo 
nekaj individualnih podvigov Pir
ca, o domačem moštvu tokrat ne 
bi mogli napisati ničesar pohval
nega. Na dlani je, da je kombina
cija s Pircem na levem krilu iz
redno neposrečena in da Sovrovič 
kljub prizadevnosti trenutno še ne 
sodi v mariborsko napadalno vr
sto, saj sta Amejčič in Pirc v 
dobri formi.

Beograjčani so bili po uvodni 
premoči vijoličastih do konca po-

: UNAJ, GLEIOHENBERG,
2. avgusta — V teh dveh av
strijskih mestih se je včeraj 
začel mednarodni 1 plavalni 
dvoboj med reprezentanca
ma Avstrije in Jugoslavije. Z 
izjemo skokov v vodo s stol
pa, ki jih tekmovalci izvaja
jo v olimpijskem bazenu na

Dunaju, se vsa ostala tek
movanja odvijajo v štajer
skem mestu Gleichenberg.

V skokih v vodo s stolpa 
je na Dunaju domača repre
zentanca dosegla dvojno zma
go v moški in ženski discipli
ni in tako . vodi s 16:6 točka
mi po. prvem dnevu. .

REZULTATI (stolp): MO
ŠKI — 1, Mrktvicka 150,93 
točk, 2. Luth (oba Avstrija) 
135,75, 3. Obšteter 127,63, 4. 
Košorok (oba J) 123,78 — 
ŽENSKE — 1. Pertmayer 104, 
2. Pachovsky — Sindelar (obe 
A) 85,04, 3. Lukežič 63,34, 4. 
Mijevič (obe J) 46,61.

Plavalni del sporeda je bil 
kakor smo že omenili v Glei- 
chenbergu. V 50-m bazenu 
Jugoslovani niso začeli tako 
kakor smo pričakovali. Če 
ne bi že prvi dan izboljšali

kar tri državne' rekorde, bi 
lahko rekli, da so začeli zelo 
slabo' Seveda so tudi Avstrij
ci napravili enako bero (tri
je državni rekordi) in ugoto
vimo lahko le, da smo edi
no prijetno presenečenje pr
vega dne doživeli z dvojnima 
zmagama v disciplini na 400 
m prosto za. ženske in 1500 
m ze, moške. Omeniti velja 
še državni rekord rekonvale- 
scentke Hilde Zeier na 200 
m prosto, ki ga je dosegla, 
ko je plavala 400 m prosto 
ter državna rekorda štafet 
4 x 1000 m mešano za moške 
in 4 x 100 m prosto za žen
ske. Zanimivo je, da sta mo
rali obe štafeti kljub rekord
nima časoma priznati pre
moč avstrijskih, ki sta prav 
tako dosegli nova državna 
rekorda.

REZULTATI: MOŠKI —
100 m PROSTO — 1. Koelli
56,1, 2. tVieland. (oba Avstri
ja) 56,6, 3. Depolo 57,9, 4. Do- 
brila (oba J) 58,3; 4x100 m 
MEŠANO — 1. Avstrija 4:17,7 
(nov drž. rek.), 2. Jugoslavija 
4:18,3) nov drž. rek.), ŽEN
SKE — lOOm PROSTO —

1. Paukerl (A) 1:04,7 (nov 
drž. rek.), 2. Trtnik (J) 1:07,9, 
3. Gross (A) 1:08,2, 4. Zeier 
(J) 1:08,3, 400 m PROSTO: 1. 
Zeier 5:58,8, 2. Verzi (obe J 
5:23,5, 3. Muller 5:33,1. 4. 
Pugl (obe A) 5:41,2, 400 m 
MEŠANO: 1. Filipovich ’ (A) 
5:55,7 (nov drž. rek.), 2. Bje- 
dov 6:10,7, 3. Rudeša (obe J) 
6:21,0, 4. Miihlfellner (A) C: 
23,7, 4x100 m PROSTO: 1. 
Avstrija 4:35,4 (nov drž. rek.),
2. Jugoslavija 4:37,3 (nov drž. 
rek.)

Pred 3000 gledalci sta se v 
istem bazenu pomerili zvečer 
še waterpolo reprezentanci. 
Pomlajena jugoslovanska re
prezentanca, brez nekaterih 
standardnih igralcev, je v po
stavi Sipanič, Rosič, Bona- 
čič, Lopatni, Kašič, Stanišič, 
Nonkovič, Vidoševič, Lozovi- 
na, Roje in Hebel prepričlji
vo odpravila najboljše av
strijske waterpoliste s 4:1 
(0:0, 0:0, 3:0, 1:1). Rezultat 
bi bil še višji, če ne bi do
mači vratar ing. Gebhard 
branil izredno. Med strelce 
so se vpisali: Bonačič in Ro
sič po 2 za Jugoslavijo in 
Leu enega za Avstrijo.

Maribor:' Vabič, (Grloci), 
Jovanovič, Bolfek (Tolič), 
Sizgoreo, Grubišič, Čeh, Mar
kovič, Prosen, Amejčič 
(Pirc), Sovrovič, Pirc 
(Kranjc).

Beograd: Miloradovič (Vu- 
kičevič), Milovanovič, Gav- 
rič, Marič, Krivokuča, Dakič, 
Samardjič, Milošev, Banovič, 
Gugljeta, Skoblar.

Strelca: Banovič v 49. mi
nuti za Beograd in Pirc v 67. 
za Maribor.

Sodnik: Legat iz Maribora.
Gledalcev: 4.000.'

sena, kateremu vseh 90 minut sko
raj rtič ni uspelo. Sredina igri
šča je tako pripadala gostom, na
padalci vijoličastih pa so le ma
lokdaj prejemali uporabne žoge, 
posebej še, ker je Sovrovič igral 
precej povlečeno In iskal ugodne 
priložnosti za strel na vrata, pred
vsem od daleč. V obrambi sta 
bila tudi tokrat najzanesljivejša 
Sizgoreo in Grubišič, pa tudi Jo
vanovič se je uspešno kosal z re- 
nomiranim Skoblarjem. Vabič je 
bil v prvem delu zanesljiv, Čeh 
pa je zaigral dobro predvsem v 
zanjih 20 minutah.

Pri Beograjčanih velja mimo 
obeh kril omeniti še prizadevne
ga Mariča, sicer pa so gostje 
igrali precej ležemo, tako da so 
nam glede na sloves ene najbolj
ših jugoslovanskih enajsto-ric osta
li marsikaj dolžni.

P. KANCLER

Prvenstvo Avstrije 
v maratonu

DUNAJ, 2. avgusta — Na 
prvenstvu Avstrije v mara
tonu so izven konkurence 
nastopili tudi jugoslovanski in 
češkoslovaški reprezentanti. 
Zato je najboljši Avstrijec Ri
chter zavzel šele četrto me
sto, a kljub temu osvojil na
slov državnega prvaka, kajti 
pred njega sta se uvrstila 
le Jugoslovana Mustapič (čas 
2:28,27,2) in Stojanovič 2:37, 
10.4), na tretje mesto pa se 
je uvrstil reprezentant ČSSR 
Čehal s časom 2:41.45.2.

za domače. Komaj so napa
dalci Olimpije krenili s sre
dine igrišča, že je Arslanagič 
z odlično potezo preigral ob
rambo in rezultat izenačil na 
1:1. Gledalci so pričeli burno 
navijati in komaj dve minuti 
za tem se je Srbu, približno 
20 m od vrat, odločil za strel 
— vratar je že prej zapustil 
vrata in žoga je obsedela v 
mreži.

Vodstvo je dalo domačim 
nogometašem še več volje do 
igre in Zagorc je svoje spo
sobnosti pokazal tudi z dve
ma doseženima goloma. Naj
prej je s spretnim strelom 
z glavo ukanil vratarja, kma
lu za tem pa je, potem ko je 
Coni streljal kot, spet z gla
vo dosegel gol, kakršnega v 
Ljubljani že dolgo nismo vi
deli.

FRANČEŠKIN IN KOVAČ 
IZKLJUČENA

Od domačih napadalcev je 
bil danes dobro razpoložen 
tudi Frančeškin, ki je več
krat pobegnil obrambnemu 
igralcu Kovaču. Ko se je to 
nekolikokrat ponovilo, je se
veda Kovač pričel, igrati ne
koliko ostreje, vendar sodnik 
temu ni znal napraviti konec. 
Naše mnenje je, da bi lahko 
oba igralca — če sta bila oba 
kriva — že prej opomnil, 
tako pa ju je potem, ko sta 
pričela obračunavati med se
boj, izključil. Mnenja smo, 
da je bila takšna odločitev 
mnogo prestroga,. saj je bilo 
srečanje prijateljsko, izklju
čitev pa bo lahko imela ne
prijetne posledice za obe mo
štvi pred novo prvenstveno 
sezono. Vsekakor- bi moral 
sodnik Lončevič že prej po
sredovati, da bi nepravilnosti 
že v kali zatrl.

Kegljaški turnir 
v borbenih igrah

TRŽIČ, 2. avg. — V poča
stitev občinskega praznika ob
čine Tržič, 5. avgusta, je bil 
danes odigran turnir v bor
benih igrah kegljačev, ki so 
se ga udeležile ekipe Prole
tarca iz Zagorja, Simona 
Jenka iz Podreče in dve 
moštvi domačega Ljubelja. Iz 
neznanih vzrokov povabljeni 
Domžalčani niso prišli. Zma
gala je prva ekipa Ljubelja 
s 370 podrtimi keglji pred 
Proletarcem (322), svojo dru
go ekipo (304) in Simonom 
Jenkom (285) in osvojila lep 
pokal Občinske skupščine Tr
žič.

Ob tej priliki so kegljači 
Proletarca izrazili željo, da 
bi se ob priliki takšnih sre
čanj pomerili tudi invalidi. 
Znano je, da so pri njih in
validi najbolj aktivna skupi
na v Proletarcu. Obenem so 
se sporazumeli, da bo ta tur
nir tradicionalen, 9. avgusta pa 
ga bodo priredili Zagorjani 
ob priliki svojega občinske
ga praznika.

KRANJ
(JJ) — Atletika: Na tradicional

nem atletskem teku po Kranju je 
nastopilo 59 tekmovalcev. Rezulta
ti — člani — 2800 m: Štros (T) 
11:44.7, Stattman (ASKO, Beljak) 
12:19.3, Cvirn (T) 12:28.9; mladin
ci 1400 m: Graf (ASKO, Beljak) 
5:41.2, Petek (T) 5:49.0, Florjan
čič (T) 5:55.7. Ženske — 700 m: 
Sajovic (T) 3:28.9, Kristanc (T) 
3:36.4, Sitar (P. Križe) 3:41.8. 
Ekipni pokal Ob ZTKS je osvoji
la ekipa Triglava.

vsem enakovreden tekmec. Njiho
va udarna moč — reprezentativni 
krili Saramdjič in Skoblar sta bi
la nosilca in pobudnika domala 
vseh napadov in prav po Saram- 
djičevi zaslugi so Beograjčani pri
šli tudi do prvega zadetka Desno 
krilo gostov je sijajno prodrlo po 
desnem krilu in z roba igrišča 
poslalo pred domača vrata izred
no prefinjen strel, Banovič pa je 
bil z glavo nezgrešljiv strelec. Ma
riborčani so prišli do zadetka po
tem, ko je Sovrovič izvajal prosti 
strel z roba 16-metrskega prosto
ra. Strel je bil izredno močan, 
tako da ga je Vukičevič le kratko 
odbil do Pirca, kateremu iz nepo
sredne bližine ni bilo težko zade
ti mreže gostov. Zapisati še velja, | 
da je Pirc v prvi minuti drugega j 
polčasa iz težkega položaja stre- j 
ijal v vratnico in da so zadnje 1 
minute ponovno pripadale Mari- j 
borčanom, vendar je bil vratar j 
gostov v kritičnih trenutkih vedno I 
zanesljiv. :

Nepovezana in raztrgana igra ! 
domačinov gre tokrat predvsem j_ 
na račun nekoliko slabše igre Pro- ;;ii:i[B||[llll|i|||i;[||lffl|||||||i||imM||[||M^^^

Izdaja tiskovni svet »Polet« - Ureja uredniški od
bor — Glavni in odgovorni urednik Vlado Žlajpah — 
Rokopisov ne vračamo — Tisk tiskarne CP »Delo« 
v Ljubljani — Uredništvo: Ljubljana, Cankarjeva 
5/III, uprava: Miklošičeva 4 — Poštni predal 377 — 
Čekovni račun: 600-11-608-63 - Telefoni: uredništvo: 
20-840, 20-170, 20-171, 20-172, 20-173; uprava 22-873 - 

Letna naročnina 1600 din polletna 800 din



FOTO-POOL 
NA SPENT SPENT 1965

ŠAHOVSKI KOMENTAR

TROJNI
Ali ste gledaH lani televi

zijski prenos finala posamez
nikov na svetovnem prven
stvu v Pragi? Ce ne, vam lah
ko povemo, da je bila to ena 
izmed velikih črnih pik pri 
organizaciji in poteku tekmo- 
vanja. Takoj po končanem 
finalu, in še celo med njim, 
so namreč v areno vdrli mo
goči in nemogoči fotorepor
terji, ki so oganizatorjem in 
televizijskim snemalcem jo 
vzročili nemalo preglavic.

Organizatorji SPENT v 
Ljubljani so si ta dogodek 
thočno vtisnili v spomin in 
zato posvečaj' posebno po
zornost organiziranju foto 
reporterstva na prvenstvu 
Medtem ko je v Pragi lahko 
vsakdo v areni filmal in foto 
grafiral po mili volji pa v

Ljubljani temu ne bo tako
Celotna foto služba bo po

verjena enemu slovenskih 
podjetij, še posebej pa bo 
imelo za fotografiranje po 
sebne dovolilnice le še kakih 
20 fotoreporterjev, Tako bo 
celotno delo opravljalo pod
jetje, ki bo imelo stalno na 
zalogi v posebnem paviljonu 
vse vrste slik, tako da bodo 
tisti, ki bi želeli imeti kar 
najbolj pestre posnetke s tek
movanja, lahko sproti kupo 
vali zaželeni material.

Da je poteza organizator
jev odločna in pravilna, ja 
povsem gotovo. Zavedati se 
moramo, da igranje namiz
nega tenisa ni podobno nogo
metni igri, kjer lahko razno 
razni fotoreporterji »bliskajo«

Nove prijave za SPENT
NA SPENT še vedno pri

hajajo nove In. nove prijave 
za tekmovalce in novinarje. 
Tako so se v zadnjem tednu 
prijavili še namiznoteniške 
zveze Sovjetske zveze, Nor
veške in Nigerije. Sovjeti so 
prijavili osem tekmovalcev, 
šest tekmovalk in pet sprem
ljevalcev, Norvežani pet tek
movalcev, tri tekmovalke in 
enega spremljevalca, Nige
rijci pa štiri igralce in ene
ga vodjo ekipe. Tako se je 
skupno število prijavljenih 
federacij zvišalo na 27. Za
nimivo in nerazveseljivo ob
enem je to, da se do danes 
ni prijavila še nobena fede
racija,’ Ki ni sodelovala na 
zadnjem prvenstvu v Pragi.

Obenem s federacijami se 
še vedno precej »vestno« pri
javljajo tudi -redakcije posa
meznih časopisov. Tako se je 
število prijavljenih v zadnjih 
dneh zvišalo že na 54, pri 
čemer velja poudariti, da so 
najavile svoje novinarje že 
tudi znane svetovne časopis
ne agencije, kot so Associa
ted Press (AP), Reuter, 
Hsin-Hua in druge. Ker de
luje v vrstah teh redakcij 
plejada izvrstnih bivših na
miznoteniških reprezentan
tov različnih držav, smo pre
pričani, da bo neuradno sve
tovno prvenstvo novinarjev, 
ki bo obenem s SPENT v 
Ljubljani, prav tako pri
vlačno kot ostala tekmova
nja.

SVETOVNO PRVENSTVO 
V NAMIZNEM TENISU 1965

Daleč od hokeja 
in prvi uspeh 

ob hokeju
.Kat je znano, je prvo na

grado razpisa Organizacijske
ga Komiteja za svetovno pr
venstvo v hokeju na letu 1966 
pri izbiri osnutka letaka, do
bil akademski dlikar Hozo 
Dževod iz Bihača. Ob njego
vem obisku v prostorih Orga
nizacijskega komiteja v ho- 
eju na ledu, smo ga zaprosili 
za Kratek razgovor. Zvedeli 
smo, da izmenoma živi tudi 
v Ljubljani, . saj je študent 
HI. stopnje Akademije za li
kovno umetnost v Ljubljani.

Ali ste že kdaj sodelovali 
ua podobnem natečaju in ka
ko ste se odločili prav za 
šport, smo ga med drugim 
vprašali.

— Do sedaj še nikoli nisem 
sodeloval na kakršnem koli 
nagradnem natečaju in je bi
la to prva preizkušnja. Raz
pis sem bral v dnevnem ča
sopisju. Ker imamo tudi v 
programu na Akademiji v le
tošnjem letu na področju 
uporabne umetnosti izdelavo 
podobnih programov in os
nutkov, sem se odločil, da 
bom sodeloval na tem na
gradnem natečaju. Tako sem 
rešil dve nalogi hkrati.

Ali se tudi sicer zanimate 
za šport in za katere panoge?

— Moram priznata, da se 
za hokej nisem zanimal in 
nisem videl v Ljubljani še 
nobene tekme. Zanima pa 
me judo in košarka.

Kaj vam je služilo kot mo
tiv za izdelavo osnutka?

— Kot vem, je hokej zelo 
dinamična igra. Torej na le
deni ploskvi ni statičnih 
točk. Zato sem izbral za os
novo polja sledi hokejskih 
drsalk. Nato seveda še zna
čilne hokejske palice, v sredo 
letaka pa sem vrisal zlate 
značko kot simbol za katere
ga se bodo borili hokejisti. 
Na letaku bo prišlo do spre
membe edino le v kombinaci
ji in obliki črk pri trojezič- 
nem tisku letaka (slovenska, 
angleška in ruska izdaja).

Kako ste sprejeli na znanje 
razglasitev rezultatov?

— Razumljivo sem bil ve
selo presenečen. Sicer raz
glasitve v dnevneA časopisju 
nisem zasledil, ker sem bil 
na dopustu. Ob povratku v 
Bihač pa so me prijatelji ča
kali na domu in mi sporočili 
o mojem velikem uspehu.

kjerkoli, kadarkoli in karkoli. Kakor smo že prej ome- 
Vsak posnetek zahteva nam- nili, bodo raznovrstni posnet- 
reč od igralca posebno kon- ki na voljo v bližini dvorana, 
centracijo, kajti blisk foto- prav teko pa jih bodo pro 
grafskega aparata je za nje- dajali tudi na različnih me- 
ga nadvse neugoden. stih v Ljubljani.

PRED EVROPSKIM PRVENSTVOM V VESLANJU

V četrtek start 
v Amsterdamu

Letošnja veslaška sezo
na se pmaližuje višku. Vče
raj zvečer so naši najbolj
ši veslam odpotovali iz 
Bleda v Amsterdam, kjer 
se bo v četrtek začelo le
tošnje evropsko prvenstvo 
v veslanju. Zadnji dan v 
nedeljo pa bodo lahko 
gledalci na televizijskih 
zaslonili videli finalne 
tekme in upajmo tudi ne
kaj naših posadk, če se 
bodo uvrstile v finale.

Tik pred odhodom v 
Amsterdam se je v na
šem uredništvu oglasil 
Peter Klavora, trener re
prezentance, ki nam je 

povedal nekaj podrobno
sti o zadnjih pripravah in 
o sestavi reprezentance.

V Amsterdam so odpo
tovale štiri posadke — 
skiff: Trlaja (Krka Šib.), 
dvbjec s krmarjem: Ja- 
njuševič (Mornar), Gube- 
riita (Trešnjevka), četve
rec s krmarjem: Jankovič 
(CZ), Kazija (Jadran Ri- 
jeka) Susič (Mornar), Ti- 
roni (Mladost), krmar 
Siipaničev, osmerec: Kla
vora B,, Skalak, Bere, 
Colja, (vsi Blied), Mam 

dič (Mornar), Kleva (Ar
go), Martič (Mornar), Ba- 
rut (Argo), krmar Balaš,

Rezervi pa sta Mlinar in 
Fir (oba Mornar).

še nekaj podatkov o 
posadkah. Trlaja v skiffu 
.je na pripravah na Bledu 
dosegal boljše čase kot 
Vlašič v času ko se je 
redno uvrščal v finale ev
ropskega prvenstva. Tudi 
dvojec je odlična posadka 
in se bo zelo verjetno 
uvrstila v finale. Na Ble
du je večkrat dosegel tudi 
6 sek. boljši rezultat od 
predpisane norme, četve
rec s krmarjem v tej za
sedbi vesla približno 10 
dni, vendar je boljši od 
četverca Mladosti, ki se 
je potegoval za vstop v 
reprezentanco. Osmerec 
je tudi nekoliko spreme
njen od tistega, ki je na
stopil v Luzernu. Janjuše- 
vič je odšel v dvojec s 
krmarjem, ker je tam 
boljši, zamenjal pa ga je 
Kleva, (d se je že odlično 
vključil v posadko.

Povejmo še to, da je na
stop na evropskem prven- 
stvu v Amsterdamu važna 
preizkušnja za odhod ve
slačev v Tokio. Norma za 
odhod v Tokio je za dvo
jec s krmarjem uvrstitev 
v finale, za ostale čolne 
pa osvojena medalja na 
evropskem prvenstvu.

RAPORT
Šahisti so z-daj v elementu: 

študenti v Krakovu (neuspeš
no), pionirja na Reki (brez 
malega Kržišnika, republi
škega prvaka, za Slovenijo ne 
bo kruha), po državnem pr
venstvu za ženske (v Vmjač- 
ki banji) in mladince ( v 
Smederevski Palenki) od 
petka ter do danes popoldne 
v. Ljubljani slovensko član
sko prvenstvo. Dovolj razlo
gov za raport.

Najprej Ljubljana, prven
stvo SRS. Lista udeležencev 
je zaokrožena. Od upravičen
cev manjkajo samo Pirc, 
Parma (že finalist šampiona- 
ta SFRJ), inž. Vidmar in 
inž. Kriveč. Torej bolje, kot 
je v začetku kazalo, pa še 
vedno ne tako, kot bi bili že
leli glede na srečo,, izjemno 
okdliščiino, da poijdejo nič 
manj kot pni trije na prven
stvo Jugoslavije. V takem po
ložaju bi pač bilo več kot 
prav, da bi povabili v turnir
sko areno vse, ki v sloven
skem šahu nekaj pomenijo 
morda ob ustreznejšem ter
minu in celo ob povečanju 
števila udeležencev, če bi ta
ko kazalo. ,

Zdaj pa bodo (po discipli
nirani prijavi »upornih« pred
lagateljev preložili prvenstvo) 
igrali: mednarodni mojster 
Puc. mojstra Kržišnik in 
Longer, mojsterski kandidati 
Ankerst, Bajec, Cuderman, 
Grosek, Musil, Planinc in 
Plavček ter prvokategorniki 
Božičnik, Djurkovič, Ivačič, 
Kovač, Podkrajšek in Štrucl. 
Kdo izmed te- šestnajstorlce 
bo osvojil častni naslov re
publiškega prvaka in kateri 
trije se bodo pridružili Par: 
mi na državnem prvenstvu? 
Odgovor je lahko samo pitij
ski: od Puca do vseh moj
strskih kandidatov, Vsekakor 
bomo priče ne boju, ampak 
pravemu »klanju«, zakaj lan
ski prvak Kržišnik in kandi
dati so nabrušeni kot britev, 
pa tudi Stojan Puc si spet 
želi v državno areno.

Raport iz Vrnjačke banje, 
z ženskega prvenstva Jugosla

vije. Glavna novica je. da 
treh kandidatk za naslov sve
tovne prvakinje, Lazareviče- 
ve, inž. Nedeljkovičeve in Jo
vanovičeve ni bilo na bojišču. 
S pristankom osrednje zveza 
se bodo raje pripravljale za 
septemberski nastop, na tur
nirju kandidatk. To pa daje 
nastopajočim igralkam brez 
mojstrskega naslova veliko 
priložnost, da si ga z osvojit
vijo prvega mesta priborijo. 
Med njimi sta od štirih slo
venskih predstavnic tudi le
tošnja in lanska prvakinja 
Ljiljakova in Pieberlova, dr
žavni reprezentantki (ostali 
dve igralki iz , Slovenije sta 
Pongračeva in Korenova). Se
veda, na prvo mesto pikira 
predvsem vojvodinski trio 
mojstric: Jocičeva, Stadlerje
va in Nagyjeva (slednja še 
najmanj), tako da se morata 
naši igralki zavedati, da jima 
prav s te strani grozd največ- 
ja nevarnost, Ce že na prvo 
mesto, pa jima visok plasma 
ne more in tudi ne sme uiti.

Smederevska Palenka. mla
dinsko prvenstvo Jugoslavije. 
Do zadnjega trenutka ni bilo 
znano, ali bo veliki favorit 
Kurajica nastopil ali ne. Ob 
njem pa na jugoslovanski 
mladjtnski šahovski lestvici 
visoko kotirata spet dva slo
venska mladinca od štirih na
stopajočih — Jelen in Ceglar 
(poleg Bratka in Rokca Kr
žišnika). Prvi je lani delil 
prvo do tretje mesto, drugi 
pa peto do osmo in oba ima
ta za seboj tudi že nastope v 
državni mladinski reprezen
tanci. Letos od njiju prav ta
ko veliko pričakujemo, ne
varni pa jima bodo poleg 
Kurajice pod vprašanjem še 
Ostojič (Srbija) in Cvetkovič 
(Vojvodina). In zanimivost 
prvenstva: nastop dveh pio
nirjev, lanskega državnega 
prvaka, letos že najboljšega 
mladinca v Srbiji Djukida ter 
Kržišnika mlajšega. Dva ta
lenta, dve novi zvezdi na ju
goslovanskem šahovskem ne
bu?

FRANČEK BRGLEZ

Osmerci bodo imeli na tekmovalni stezi v Amsterdamu trde borbe. Upajmo, da bomo med finalisti videli
na televizijskih zaslonih tudi jugoslovanski osmerec


